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Tindakan kerajaan Selangor
melantik sebuah syarikat
swasta dalam menguruskan

kutipan sampah di kawasan pen
tadbiran Majlis Perbandaran
Klang (MPK) dilihat seperti 'men
jilat ludah sendiri'.
Menteri Kesejahteraan Bandar,

Perumahan dan Kerajaan Tempa
tan, Tan Sri Noh Omar, berkata ini
kerana pakatan pembangkang ke
tika mula mentadbir Selangor, me

nolak untuk meneruskan keputu
san kerajaan Barisan Nasional (BN)
yang melantik syarikat konsesi
Alam Flora Sdn Bhd (Alam Flora)
dalam menguruskan kutipan sam
pah dan sisa pepejal.

Lantik Hebat Abadl

kutip sampah
Katanya, kerajaan negeri ketika itu
yang diketuai bekas Menteri Besar,
Tan Sri Abdul Khalid Ibrahim men
dakwa, Alam Flora adalah kroni BN
dan jika kontrak kutipan sampah
diserahkan kepada syarikat itu, ia
hanya akan menguntungkan BN.
"Sekarang, tindakan mereka me

lantik syarikat Hebat Abadi Sdn Bhd
(Hebat Abadi) untuk kutip sampah
sama seperti tindakan BN yang
menggunakan khidmat Alam Flora.
Adakah sebab mereka tidak pandai
mentadbir, jadi mereka gunakan
teori sama dengan BN.
"Sekarang, apabila timbul isu

sampah, Menteri Besar (Datuk Se
rf Mohamed Azmin Ali) tetap sa
lahkan BN kononnya ini masalah
dahulu yang diwarisi daripada BN.
Mereka perlu ingat, mereka sudah

tadbir negeri ini lapan tahun,"
katanya pada sidang media se
lepas merasmikan Mesyuarat
Agung Tahunan Ke36 Pertubuhan

Peladang Kawasan Tanjung Ka
rang, di sini, semalam.
Noh yang juga Pengerusi Perhu

bungan UMNO Selangor, berkata
Hebat Abadi terbabit dalam projek
perintis yang barn dilancarkan bu
lan lalu dan akan dikembangkan ke
pihak,berkuasa tempatan (PBT) Se
layang.
"Kenapa tidak serahkan keija ku

tipan sampah ini kepada PBT sa
haja? Adakah kerana pihak yang
dilantik PBT tidak mempunyai ke
lengkapan seperti kompaktor yang
akhirnya menyebabkan berlaku
masalah kutipan sampah?" kata
nya.
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m
Keduadua agensi ini (Majlis Bandaraya Pulau Pinang dan Majlis Perbandaran
Seberang Prai) perlu menyiasat dan mengatasi masalah sampah tidak dikutip
terlalu lama, terutama di bahu jalan, perumahan dan lokasi kunjungan
pelancong dengan segera. Keadaan seperti ini (timbunan sampah) tidak
harus berlaku kerana kerajaan negeri sudah menetapkan garis panduan
khusus yang perlu dipatuhi setiap PBT dalam pengurusan sisa pepejal"
Chow Kon Yeow,
EXCO Kerajaan Tempatan, Lalu Lintas dan Tebatan Banjir Pulau Pinang

m
Timbunan sampah ini berpunca daripada sikap
penduduk setempat yang membuang sampah di tempat
tidak sepatutnya. Kami sudah menyediakan beberapa
tempat pembuangan sampah di kawasan Pintu Geng
dan lori sampah akan mengangkut di kawasan yang
disediakan" .

Zamri Ismail,
Yang Dipertua MPKBBR1

w

Kaedah transit ternyata berkesan. Sampah yang dikutip di seluruh
kawasan Majlis Bandaraya Kuala Terengganu (MBKT) dan Kuala Nerus,
dibawa ke kawasan pengumpulan sampah dekat Masjid Ladang,
di sini. Kemudian ia dibawa ke kawasan pelupusan dekat Sungai Ikan.
Dengan cara ini, sampah di dua daerah ini dapat diangkut dengan
lebih cepat"
Datuk Mohd Kamil Othman,
Datuk Bandar Kuala Terengganu
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Keadaan tempat pengumpulan sampah haram di LorongHaji Mahmud, Pintu Geng, Kota Bharu.

Sampah sarap yang terbiar di tepi jalart kehka tmjauan di Lebuh Macullum, Georgetown, sema/am.
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Tinjauan mendapati sampah j
dibiarkan bertaburan dan tidak I

diselenggara dengan betui oleh pihak ,
yang bertanggungjawab di Sungai !

Sireh, Pelabuhan Klang. \

K

Page 4 of 4

05 Aug 2016
Berita Harian, Malaysia

Author: Norrasyidah Arshad • Section: Nasional • Page: 12,13
Printed Size: 1145.00cm² • Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color
Ad Value: MYR 39,469.14 • PR value: MYR 118,407.42 • Item ID: MY0026685648

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



'FAS perlu rehatkan Zainal'
O Desakan itu
dibuat ASFC
selepas
bimbang
kedudukan
Selangor
yang kian
hambar
Oleh Syafiq Aznan

syafiq.aznan@bh.com.my
Kuala Lumpur

Penyokong Selangor seka
li lagi mendesak supaya
pengendali The Red Gi

ants, Zainal Abidin Hassan di
rehatkan seketika susulan
prestasi hambar yang dipera
gakan juara Piala Malaysia itu

dalam beberapa perlawanan
sebelum ini.
Skuad Merah Kuning itu yang

dilihat menjadi pencabar ke
juaraan Liga1 Super pada awal
musim lalu tersungkur di ta
ngan TTeam, kelmarin sekali
gus melengkapkan kekalahan
'hatrik' tiga kali berturutturut
selepas tewas di tangan FELDA
United dan Pahang sebelum
ini.
Malah, ini diburukkan lagi

dengan prestasi semasa anak
buah Zainal yang gagal meraih

sebarang kemenangan dalam
lima perlawanan terakhir dan
hanya memenangi dua daripa
da tujuh perlawanan diharungi
sebelum ini.
Desakan itu dilontarkan oleh

presiden Kelab Penyokong
Anak Selangor (ASFC), Mohd
Faizal Wahid, yang mengakui
penyokong Selangor sudah hi
lang sabar dengan kemerosotan
prestasi pasukan kesayangan
nya itu terutama selepas tiada
perubahan dalam beberapa ak
si yang menyaksikan mereka

ditundukkan pasukan lawan.
"Persatuan Bola Sepak Sela

ngor (FAS) perlu berani me
ngambil tindakan merehatkan
Zainal bagi beberapa perlawa
nan supaya prestasi pasukan ini
tidak terus merudum.

Kekal di tangga ketiga
"Walaupun Selangor kekal di

tangga ketiga dengan keputu
san yang tidak memberang
sangkan, namun kedudukan
terbabit tidak harus dibangga
kan memandangkan pasukan
ini sepatutnya menjadi penca
bar kejuaraan dan bukan se
kadar berpuas hati dengan ke
dudukan di tangga ketiga liga
"Malah, dengan corak per

mainan sebegini, tidak musta
hil Selangor boleh dipintas pa
sukan lain dan hasrat mem
pertahankan Piala Malaysia
juga berkemungkinan besar bo
leh lebur," katanya ketika di
hubungi BH Sukan, semalam.
Mohd Faizal berkata keputu

san sedemikian juga seolah
oleh menunjukkan bahawa pe

main tidak menghargai kegi
gihan penyokong yang selama
ini tidak jemu menjadi 'pemain
ke12' dan memberi sokongan
di mana sahaja pasukan ter

babit beraksi.
"Kami berhempas pulas dan

berkorban mengeluarkan duit
untuk menyaksikan pasukan
ini beraksi tanpa mengira di
laman sendiri mahupun lawan
lawan.
"Jadi, kami begitu terkilan ke

rana disajikan mutu permainan
yang mengecewakan. Pemain
harus beijuang demi lencana di
dada," katanya.
Selain itu, ASFC turut ber

cadang menghantar memoran
dum kepada Presiden FAS me
rangkap Menteri Besar, Datuk
Seri Mohamed Azmin Ali bagi
mendesak rombakan dalam or
ganisasi bola sepak negeri itu.
"Kami mahukan individu yang

tidak menyumbang kepada per
kembangan bola sepak negeri ini
supaya berundur saja daripada
jawatan dalam FAS. Anda tahu
siapa anda," katanya.
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20 KALI
gawang Selangor
dibolosi dalam aksi liga

25 GOL
disumbat Selangor
dalam 16 aksi liga
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Pemain Selangor, Moha Rizal Fahmi Ab Rosia (kanan) menghalang kemaraan pemam TTeam,
Muhammad Ramzul Zahini di Stadium Sultan Ismail Nasiruddin Shah, kelmarin.
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BBC DUN Selangor desak
Najib letak jawatan PM
Oleh AQIB ALFADAAQ

SHAH ALAM: Kelab Penyokong
Kerajaan Negeri Selangor (BBC)
Dewan Negeri Selangor mende
sak Perdana Menteri, Dato' Seri
Mohd Najib Abdul Razak meletak
kan jawatan segera ekoran pengli
batannya dalam skandal l'Malaysia
Development Berhad (lMDB).

Pengerusi. BBC, Ustaz Sallehen
Mukhyi menegaskan sebarang
siasatan terhadap skandal lMDB
tidak seharusnya diletakkan di
bawah Akta Rahsia Rasmi (OSA).
Ini kerana katanya, siasatan

tersebut mesti telus dan boleh diak
ses untuk pengetahuan umum.
"Sekarang ini segala siasatan

di bawah OSA. Siasatan berkaitan
lMDB seharusnya tidak dirah
siakan kerana ini telah menjadi

skandal yang memburukkan imej
negara dan juga bersifat peribadi
terhadap Perdana Menteri," te
gasnya.
Beliau yang juga Adun Sabak

berkata, kenyataan daripada
bekas peguam negara, bekas ga
benor bank negara dan bekas
Ketua Pesuruhanjaya Suruhanjaya
Pencegahan Rasuah Malaysia ha
rus diambil perhatian.

Ahli BBC Dun Selangor yang
terdiri daripada PAS, KeADILan
dan DAP sepakat mendesak Najib
Tun ftazak meletakkan jawatan
sebagai Perdana Menteri dengan
segera.

Desakan itu dilakukan dengan
menunjukkan poster desakan le
tak jawatan di dewan Annex, SUK
selepas sesi perbahasan sidang

Dewan Negeri Selangor, Isnin lalu.

Pengerusi BBC Ustaz Salehen Mokhyi (duduk kanan) mengetuai Adun
PAS, KeADILan, DAP mendesak Najib meletakkan jawatan PM segera.
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Atasi banjir naik
taraf Sungai Kajang
PENGERUSI Jawatankuasa Tetap In
frastruktur dan Kemudahan Awam,
Permodenan Pertanian dan Industri
Asas Tani, Zaidy Abdul Talib berka
ta, cadangan kerja bagi menaiktaraf
sungai di sekitar Kajang seperti Su
ngai Merbau; Sungai Balak dan Su
ngai Jermih yang sedang melimpah
akibat hujan lebat.

Katanya, membina Rancangan
Tebatan Banjir (RTB) di Sungai Balak
dengan peruntukan caruman seba
nyak RM5 juta dijangka akan diiklan
kan pada Ogos 2016.

Beliau berkata, menaiktaraf Su
ngai Langat peruntukkan perseku
tuan RMi,667,400 dua sebutharga
dalam perlaksaan tiga sebutharga
dalam proses penyediaan.
Manakala manaiktaraf sungai

Jemih mengurus kerjakerja awalan
cuci gali sungai Jemih telah dilak
sanakan oleh TPS Daerah Hulu La

ngat pada awal Jan hingga Februari
2016.

Beliau berkata, kejadian banjir
barubaru ini disebabkan paras air
Sungai Langat yang tinggi serta pro
jek pembinaan Depo MRT Kajang
masih dalam perlaksanaan.

"Struktur tapak pembinaan Depo
Kajang tinggi dari paras sungai
Jemih," katanya.
Beliau meminta Ahli Dewan

menggunakan platform Taskforce
Tebatan Banjir untuk mebincangkan
bersama semua agensi dan adun
agar permasalahan khususnya per
tikaian antara jabatan tentang skop
kerja dan sebagainya.

Katanya projek MRT dipantau
bersama oleh MPKJ, JPS dan JKR. pe
mantauan bersama diadakan setiap
bulan menakala laporan oleh pihak
MRT dihantar dua minggu sekali ke
pada MPKJ.
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Adun perlu isytihar harta

JAWATANKUASA PeraturanPer
aturan Tetap bagi Dewan Negeri
Selangor berhasrat meminda per
aturanperaturan tetap dewan negeri
bagi memastikan demokrasi yang
lebih sihat dan telus dalam kerajaan
negeri Selangor.
Pengerusi Jawatankuasa Per

aturanPeraturan Tetap, Hannah
Yeoh Tseow Suan berkata pindaan
yang bakal dilaksanakan adalah
melibatkan dua peraturan iaitu
Jawatankuasa Hak dan Kebebasan
serta aturan urusan mesyuarat.

"Perkara ini masih di peringkat

cadangan dan hanya akan dibahas
kan pada sidang dun seterusnya
selepas mendapat maklum balas ahli
dewan.

"Pindaan jawatankuasa hak dan
kebebasan adalah penting untuk kita
membentuk demokrasi yang lebih
telus di Selangor," katanya pada Si
dang Media di Dewan Annexe, Shah
Alam.

Pindaan peraturan ini menun
tut ahli dewan untuk melakukan
pengisytiharan harta selepas men
jadi ahli dewan bagi memastikan

pendapatan dan pemilikan harta
adalah setimpal.

Sementara itu, pindaan aturan
mesyuarat akan memberi ruang
khas kepada Ketua Pembangkang
untuk berucap kepada dewan
mengikut teks ucapan yang yang
telah dihantar kepada speaker ter
lebih dahulu.

"Ini adalah penting untuk kita
mendengar suara pembangkcing
dalam dewan.
Kita mengiktiraf peranan dan

kepentingan peranan pembangkang
dalam negeri Selangor," tambahnya.

Exco dan Adun PAS, Dato' Iskandar (dua dart kanan) Mohd Khairuddln (kanan sekalf) Hasbullah (dua darl kiri) dan
Zaidy (kiri sekali) menyambut baik pindaan peraturan untuk pengisytiharan harta.
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Lensa Selangor
Oleh SAIDAH HAIRAN

KEMESRAAN antara pemimpin PAS Selangor dengan rakyat di ma
jlis jamuan Hari Raya di DUN Gombak Setia; Lembah Jaya; Sijang
kang; Selat Klang; Paya Jaras dan Chempaka.

Sentuhan kasih Adun Selat Klang, Dr Halimah All yang disenangl semua
lapisan masyarakat.

Exco Kanan kerajaan negerl Selangor yang juga Pesuruhjaya PAS Selangor, Dato' Iskandar Abdul Samad
memantau semua sudut di maills Jamuan raya bag! memastikan rakyat beliau mendapat menlkmatl makanan.
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Adun Paya Jaras, Mohd Khairuddin Othman antara pimpinan PAS yang
menjadi idola kepada anakanak muda.
I • ' > i

Adun Sijangkang, Dato' Dr Ahmad Yunus Hairi menyampaikan sumbangan pada majlis jamuan Hari Raya Aldilfitri.
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Kanakkanak paling gembira kerana mendapat duit Hari Raya daripada
Adun Gombak Setia, Ustaz Hasbullah Ridzwan.

Adun Lembah Jaya, YB Khasim Abd Aziz merai kehadiran kanakkanak pada majlis Hari Raya di Lembah Jaya.
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Lesen
pemaju
ditarikjika
tidak ikut
jadual
PEMAJU Rumah SelangorKu yang
tidak mengikut jadual dalam
membangunkan projek itu akan
berdepan kemungkinan ditarik
kelulusan projek tersebut.

Pengerusi Tetap Jawatankuasa
Perumahan, Pengurusan Ban
gunan dan Peneroka Bandar Se
langor, Dato' Iskandar Abdul Sa
mad berkata, setiap pemaju
Rumah Selangorku diberi
tempoh selama enam bulan
untuk permohonan kebenaran
merancang.

"Setiap pemaju yang membina
Rumah Selangorku tidak dibenar
kan untuk membina rumah kos
bebas sebelum Rumah Sela
ngorku.

"Mereka perlu bina rumah Se
langorku sebelum atau serentak
bersama rumah kos bebas," ka
tanya ketika menjawab soalan
tambahan Adun Sekinchan DAP 
Ng Suee Lim di sidang DUN.
Beliau menegaskan pemaju

yang tidak memulakan projek
Rumah SelangorKu tidak akan
mendapat kelulusan projek pem
binaan lain.

"Sekiranya pemaju ingkar
dalam mengikut tempoh pembi
naan yang diberi kerajaan negeri
akan menarik balik kelulusan
Rumah Selangorku.
"Pihak Lembaga Perumahan

juga telah memanggil pemaju
yang terlibat untuk berbincang,"
katanya.

Sehingga kini sebanyak 14 pro
jek Rumah Selangorku telah dilu
luskan oleh kerajaan negeri meli
batkan lebih 20,000 unit rumah
mampu milik.
Katanya satu projek telah di

siapkan manakala 11 lagi projek
sedang berjalan dan dua projek
masih belum bermula.
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Peruntukan khas baik
pulih pangsapuri
SHAH ALAM  Kerajaan negeri s
Selangor mungkin akan membin s
cangkan peruntukan khas bagi i
baik pulih rumah pangsapuri kos l
rendah dalam belanjawan negeri e
Selangor 2017. I
Pengerusi Jawatankuasa Pe

rumahan, Pengurusan Bangunan t
dan Peneroka Bandar Selangor, 1
Dato' Iskandar Abdul Samad ber r
. kata kos untuk membaikpulih t
rumah pangsapuri kos rendah
adalah tinggi sehingga melebihi I
RM30 juta. r
Katanya peruntukan tersebut I

teiah dibelanjakan untuk melak
sanakan untuk operasi c
tersebut. i
"Di bawah program program t

Skim Baikpulih Negeri Berkebajik i
an untuk pangsapuri (Ceria) kita s

iudah peruntukan lebih 30 juta
>ejak tahun 2012 untuk baik pulih
umah pangsapuri ini," katanya
cetika menjawab soalan tambah
in daripada Adun Sekinchan DAP,
<fg Suee Lim di sidang DUN.
'Beliau berkata, sebeium itu

ida eadangan agar menggunakan
)eruntukan Marris (Sistem Maklu
natRekod Jalanraya Atolaysia) un
uk baik pulih jalan di pangsapuri.
Dengan peruntukan Marris

cerajaan negeri katanya sudah
nenggunakan wang sebanyak
IM10 juta.
"Sekarang ada eadangan untuk

iitambah peruntukan baik pulih
ni. Jadi kita akan bincangkan agar
jelanjawan 2017 ada peruntukan
chas bagi baik pulih rumah pang
apuri kos rendah," katanya.
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Firdaus Hashim
firdaushashim@hmetro.com. my

Kuala Lumpur

A pa sudah jadi dengan
Selangor? Itu pcrsoa
lan bermaln dalam

kalangan penyokong setia
Merah Kuning yang berang
dengan aksi longlal skuad
kendalian Zainal Abidin Has
san selepas tumpas buat kali
ketiga berturutturut.
Bermula dengan keputu

san seri bertemu Kclantan

dan Pulau Pinang dalam sai
ngan Piala Malaysia dan Liga
Super, langkah juara berta
han Piala Malaysia itu se
makin goyah apabila gagal
mengutip sebarang mata se
lepas tewas kepada FELDA
United, Pahang dan T Team
la nyata mencabar tahap

kesabaran penyokong Me
rah Kuning yang mula men
Sesak Presiden Persatuan
Bolasepak Selangor (FAS)
Datuk Seri Azmin Ali me
rehatkan pengendali Zainal
Abidin Hassan serta bebe
rapa pegawai tertinggi ba
dan induk negeri itu kerana
gagal menguruskan persa
tuan itu.
Menurut Presiden Kelab

Penyokong Anak Selangor
(ASFC), Faizal Wahid, sudah
tiba masanya Azmin Ali yang
juga melakukan perubahan
segera kepada pasukan dan
individu dalam FAS.

"Seperti ada sesuatu yang
tak kena dalam pasukan ke
tika ini. Daripada beraksi
baik pada pusirigan pertama
liga, tibatiba pasukan jatuh
merudum tak tentu pasal
dan lebih mengecewakan

'APAm
pah"
lAPi?',

apabila Selangor tewas ke
pada pasukan tercorot Pa
hang serta kelab baru TTe
am.

"Sudahlah tiga piala ter
lepas (Piala Sumbangsih,
Piala Sultan Selangor, Piala
AFC) dari genggaman, ke
juaraan Liga Super dan Piala
Malaysia nampaknya susah
untuk dimenangi jikalau aksi
semasa diambil kira.
"Kami mahu Selangor

contohi apa dibuat Perak
yang berani merehatkan ju 

rulatih mereka dan sekarang
lihat perubahan yang ber
laku kepada pasukan itu,"
katanya kepada Arena Metro,
semalam.

Jelasnya beberapa pegawai
tertinggi FAS dilihat gagal
memainkan peranan ma
singmasing seolaholah
wujud beberapa puak dalam
persatuan itu.
"FAS juga gagal berfungsi

dengan berkesan. Mereka
bergerak begitu perlahan da
lam urusan pentadbiran per

satuan seperti tidak tahu
menguruskan sesebuah or
ganisasi.
"Bayangkan dari awal liga

hingga sekarang, kami tak
nampak langsung usaha FAS
untuk memenuhkan sta
dium. Malah, kedatangan
pemain baru atau yang mahu
keluar ke pasukan lain lang
sung tiada pengumuman
rasmi. Inikah yang dikatakan
tahap pengurysan terbaik,"
katanya.
Bagi Timbalan Presiden

Kelab Demi Selangor, Asyraf
Yahya, Zainal sendiri harus
bertanggungjawab dengan
keputusan buruk itu dan
perlu memberi peluang ke
pada jurulatih lain.
"Seingat saya awal muslm

ini, FAS mengumumkan per
belanjaan pasukan untuk
2016 hampir RM24 juta de
ngan sasaran muncul juara
liga dan mempertahankan
Piala Malaysia Namun pe
lahuran itu bagaikan siasia
saja," katanya.

>> Selangor tewas tiga aksi
buat penyokong hilang sabar
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k PANGSAPURI
"SEPI

Amrulah Abdul Karim .
hmetroshahalam@hmetro.commy

Suasana sunyi dan sepi sepan
jang masa menjadi kebiasaan
penduduk di Pangsapuri Ang

gerik 2, Prima Beruntung, di sini
Tiga blok bangunan lima tingkat

iaitu A, B dan C di kawasan itu hanya
dihuni antara 20 hingga 30 _
keluarga. »2

■ Hanya 30 keluarga
hunt tiga blok
bangunan lima tingkat

DBLOK
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Gangguan ganjil
di tingkat atas
■ Penduduk berpindah ttdak tahan kes kecurian

Ada kalangan penduduk
beranggapan keadaan itu di
sebabkan kedudukan kawa
san perumahan terbabit
yang terpencil menyebabkan
tiada sesiapa sanggup me
netap di situ.
Bagi penduduk sedia ada,

mereka tiada pilihan selain
bertahan kerana hanya itu
rumah yang mereka ada.
Selebihnya, beberapa unit

rumah lagi disewa orang luar
yang bekerja di sekitar Bukit
Beruntung dan Bukit Sen
tosa.

Penduduk yang hanya
mahu dikenali sebagai As
mah, 39, berkata, dia seke
luarga memilih kawasan itu
kerana kadar sewa rendah;
namun turut merancang
berpindah ke taman pera
mahan lain.
"Memang sunyi sebab be

berapa penduduk saja tinggal
di sini.
"Boleh dikatakan satu blok

bangunan berkembar yang
ada 50 unit di sini hanya
dihuni antara lima hingga 10
keluarga.
"Kami tinggal di sini pun

sebab sewa murah apatah la 
gi ketika itu kami memer
lukan rumah segera," kata
nya.
Menurutnya, suasana su

nyi sering kali mengundang
keadaan tidak selamat ke
pada penduduk terutama
menjelang malam.
Penyewa, Mohd Zain Amir,

27, berkata, isu keselamatan
antara perkara yang tidak
pernah selesai dalam kala
ngan penduduk.
Katanya, kes pecah rumah

atau curi kabel antara je
nayah yang sering terjadi,
"Rumah kosong di sini ke

banyakannya tiada penda
waian elektrik atau paip air
sebab dicuri penagih dadah,"
katanya.
Penduduk tetap yang ha

nya mahu dikenali Cek Mek,
67, berkata, dia dan suami

lebih setahun menetap di
kawasan itu dan banyak pe
ngalaman menakutkan dila
luinya.
"Masa masuk sini, bekalan

elektrik dan air tak ada sebab
dicuri, jadi kami keluarkan
kos sendiri untuk pasang.

"Memikirkan soal kesela
matan, kami pasang • gril
tingkap dan pintu serta buka
lampu 24 jam kerana bim
bang kehadiran pencuri,"
katanya yang tinggal di Blok
A.

Menurut Cek Mek, hanya
ada tujuh unit rumah ber
penghuni di blok berkena
an.

Bukan saja bimbang ke
hadiran penjenayah, Cek
Mek juga takut dengan gang
guan ganjil di sekeliling dan
tingkat atas rumah.
Katanya, akibat kebimba

ngan itu, pintu dan tingkap
rumah sentiasa ditutup te
rutama sepanjang ketiadaan
suaminya yang bekerja di
bandar.

Sementara itu, Ahli Majlis
Daerah Hulu Selangor
(MDHS) Ahmad Zailani Da
rwis berkata, kawasan ber
kenaan bakal berubah men

jadi tumpuan penduduk ber
ikutan pelaksanaan projek
perumahan baru yang kini
dalam proses.
Katanya, perumahan jenis

teres dua tingkat dibina di
kawasan Taman Melor iaitu

beberapa meter dari pang
sapuri Anggerik.
"Lampu jalan juga dipa

sang sepanjang jalan utama
menujuke kawasan projek
perumahan itu.
"Pastinya usaha ini me

rancakkan lagi pembangu
nan kawasan sekitar dan

meningkatkan ' populasi,"
katanya.
Mengenai penyelenggara

an bangunan dan kebersi
han, Ahmad Zailani berkata,
ia di bawah tanggungjawab
MDHS dan tindakan sewa

jarnya diambil.
"Semuanya di bawah tin

dakan Pesuruhjaya Bangu
nan MDHS dan kita men
lawat kawasan itu serta lak

sanakan kerja pembersihan
bangunan dan pemotongan
rumput, malah tong sampah
roro juga diganti baru.
"Bagaimanapun, isu kese

lamatan kita tidak dapat ta
ngani secara keseluruhan
tanpa pembabitan semua pi
hak. Apa yang kita kenal pasti
masalah kekurangan pendu
duk menyebabkan penubu
han persatuan tidak dapat di
wujudkan," katanya.
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Kenderaan buruk
undang masalah

Fazurawati Che Lah

fazurawati@hmetro.com.my

tampal dan tempoh selama
14 hingga 30 diberikan ke
pada pemlllk sebelum tin
dakan pindah alih dilaku
kan.
"Fall indivldu akan dibuka

mengikut nombor pendaf
taran kenderaan dan carian
dl Jabatan Pengangkutan Ja
lan (JPJ) dllakukan bagi
mendapat maklumat leng
kap berkaitan pemilik ken
deraan," katanya.
Katanya, notis pemberi

tahuan berkaitan kenderaan
yang dipindah allh akan di
hantar secara serahan pos
daftar ke alamat pemllik
kenderaan yang didaftarkan
diJPI.
Menurut Mohd Azizi, bagi

kesalahan itu, Seksyen 101,
Akta Kerajaan Tempatan
1976 (Akta 171) dan Seksyen
46, Akta Jalan, Parit dan Ba
ngunan 1974 (Akta 133) di
guna pakai dalam tindakan.

Petaling Jay* Majlis Ban
daraya Petaling Jaya (MBPJ)
menerima sebanyak 1,186
aduan kenderaan buruk di
sekitar Petaling Jaya bagi
tempoh sehingga Julai tahun
ini.

Datuk Bandar Petaling Ja
ya Mohd Azizi Mohd Zain

% berkata, daripada jumlah
berkenaan, 861 aduan itu
berjaya diselesaikan dan ba
ki sebanyak 325 masih di
dalam tindakan.
"Bagi menyelesaikan adu

an ini, pihak Majlis men
jalankan operasi setiap Sab
tu dan Ahad selain daripada
tindakan rutin pada hari be
kerja.
"Sebelum tindakan diam

bil, notis amaran larangan
meletakkan kenderaan di

MOHD AZIZI

"Denda maksimum
RM600 dikenakan terhadap
pemilik yang hadir untuk
menuntut kenderaan yang
dipindah alih.
"Bagi kenderaan yang ti

dak dituntut selepas tamat
30 hari dari notis serahan
pos daftar, proses pelupusan
akan dilakukan," katanya.
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PJ bandar raya bebas karbon
■ MBPJ guna lima motosikal elektrik untuk tugas harian selaras usaha capai teknologi hijau

Fazurawati Che Lafi
fazurawati@hmetro.com.my

PMaltaglay*

M ajlis Bandaraya Pe
taling Jaya (MBPJ)
memperkenalkan

motosikal berkuasa elektrik
pertama dalam kerja pe
nguatkuasaan, sekali gus
menyahut langkah pelaksa
naan bandar teknologi hijau.
Datuk Bandar Petaling Jaya

Mohd Azizi Mohd Zain ber
kata, lima unit motosikal di
gunakan untuk kerja penga
wasan penguatkuasaan di
beberapa kawasan rondaan.
"Sejajar ke arah mereali

sasikan Petaling Jaya bandar
raya mampan, pihak majlis
membeli motosikal berkuasa
elektrik untuk digunakan
kakitangan penguat
kuasa dalam tugas
harian.
"Pelaksanaan

ini sebagai usaha
ke arah mewu

judkan bandar
raya berkarbon
rendah kerana
mengurangkan pe
lepasan gas karbon
monoksida,
seimbangan ekosistem 

"Program perintis dilaksa
nakan pertengahan Julai laJu
di beberapa lokasi rondaan
iaitu pusat bandar Seksyen
52, Jalan Templer, Jalan Ga
sing, Jalan Selangor, Jalan
Persiaran Timur, Jalan Per
siaran Barat dan Seksyen 8,"
kafanya.
Mohd Azizi berkata, pi

haknya bercadang menam
bah 20 unit motosikal elek
trik melalui peruntukan bajet
pada tahun hadapan bagi
menampung keperluan tu
gasari penguatkuasaan.
Sejajar dengan usaha majlis

menguruskan alam sekitar
menerusi prinsip pemba 
ngunan mampan, empat
anugerah tempatan dan an
tarabangsa dirangkul iaitu
anugerah National Earth
Hour Capital 2015 dari ICIEI
World Congress, Seoul Korea
dan anugerah Bandar Paling
Mampan dari Kementerian
Perumahan dan Kerajaan
Tempatan (KPKT).
Kejayaan Iain ialah Anu

gerah Khas Pencapaian Pa
ling Konsisten Sebagai Ban
dar Mampan dari KPKT dan
anugerah Low Carbon Cities
Framework and Assesmcnt

System (LCCF) dari Kemen
terian Tenaga, Teknologi Hi
jau dan Air.

MOHD Azizi (empat kbi) mencuba motosikal elektrik untuk tegunoan penguat kuasa MBPJ sekpas merasmfoannya, banibaru ini.

anya pada
epas pelan

caran di sini, semalam.
Menurut Mohd Azizi, mo

tosikal jenis skuter jenama
Aclimo mampu mencecah
kegunaan sehingga 100 ki
lometer selepas dicas penuh

pada satusatu masa.
Katanya, motosikal itu

akan digunakan untuk tu
juan penguatkuasaan iaitu
membuat kawalan dan ban

tu an awal sekiranya berlaku

kemalangan. melaksanakan
itu tugas pelbagai seperti pe

tauan iklan, melaporkan
duan dan membantu polis
elaporkan kejadian jena
ah.

>>Unit motosikal elektrik akan
dibeli MBPJ pada tahun hadapan20

Page 1 of 1

05 Aug 2016
Harian Metro, Malaysia

Author: Fazurawati Che Lah • Section: Supplement • Page: 3 • Printed Size: 441.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • Ad Value: MYR 17,306.00
PR value: MYR 51,918.00 • Item ID: MY0026687044

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



MB sokong usui setiap J ■
Adun di Selangor isytihar
aset masingmasing MI
untuk buktikan ketelusan '*p| 1
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Bukti ketelusan kepada rakyat
SHAHALAMCadangan
mengisytihaikan harta dalam
kalangan Adun Sdangor ada
lah satu cadangan yang baik
bagi membuktikan ketriusan
mereka sebagai wakil rakyat

Penganalisis politik, Prof
Dr Fuad Mat Jali beikata, se
harusnya setiap wakil rakyat
mengisytihaikan harta mereka
namun ia harus dilakukan se

carajujur.
"Sebanyak mana harta

yang mereka miliki, mereka
perlu nyatakan kepada umum

"Mereka tak boleh sembunyikan, rakyat
yang memilih mereka berhak tahu harta yang
dimiliki sama ada sebelum mereka beigelar
Adun mahupun selepasnyar katanya kepada
SinarHarian.

Menurutnya, semua wakil rakyat tidak
kira mereka dari parti mana sekalipun sama
ada BN mahupun Pakatan Harapan dan Pas
perlu membuat pengisytiharan harta.

"Ia bagus bagi membuktikan ketelusan

 "Status selepas mereka bukan
lagi wakil rakyat juga penting, ini
sebagai salah satu pengisytihar
an harta yang mereka perolehi,"

Mengulas adakah cadangan
pengisytilwan harta dikalangan
Adun berkaitan dengan tujuan

penyelarasan gaji oleh pentadbir negeri, beliau
beikata, itu terpulang kepada pentadbir negeri
untuk melihat perkara ita

"Bagi saya sikap ketelusan, keterbukaan dan
kebertanggungawaban perlu ada dalam diri se
tiap Menteri Besar dalam apajua usul dan tindak
an kepada rakyat

"Konsep ini harus dilakukan oleh semua pe
mimpin bukan sahaja Menteri Besar bahkan juga
semua peneraju kerajaan negeri di semua nege
ri!'katanya.

mereka kepada rakyat
"Sekurangkurangnya rak

yat dapat tahu status Adun me
reka bagaimana sama ada mem
punyai duit yang banyak atau
sebaliknya.'
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Setuju pembentangan
usul isytihar aset
SHAH ALAM  Kerajaan negeri pada
dasarnya bersetuju dengan pembentangan
usul agar semua Adun di negeri Selangor wa
jib isytihar aset milik masingmasing.

Menteri Besar, Mohamed Azmin
Ali, berkata, ini kerana kerajaan nege
ri mengamalkan prinsip keteibukaan dan
kebertanggungjawaban.

"Pada prinsipnya kita setuju di mana ke
terbukaan dan kebertanggungjawaban itu
menjadi asas pentadbiran kerajaan negeri...
namun, ia masih dalam peringkat awal dan
perlu diteliti terlebih dahulu.

"Kita perlu biarkan proses tersebut di
lakukan kerana ahli jawatankuasa perlu me
nyemak cadangan ini untuk dipertimbang
kan dalam sidang akan datangT katanya.

Sebelumnya, Speaker Dun Selangor,
Hannah Yeoh memberitahu, Sidang Dun
akan membentangkan usul agar semua
Adun di negeri itu wajib isytihar aset milik
masingmasing.

Katanya, tujuan kerajaan Selangor me
minta semua wakil rakyatnya mengisytihar

kan aset masingmasing adalah bagi me
mastikan ketelusan kerajaan negeri dan
membolehkan rakyat memahami keduduk
an kewangan negeri dengan lebih jelas.

"Setelah seseorang Adun isytiharkan aset
mereka, kita akan dapat tahu apakah pen
dapatan beliau'sepadan' dengan kekayaan
harta yang diperoleh.

"Selain itu, ia akan turut memudahkan
Dun Selangor mem

 ~
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Rakyat mahu tahu harta Adun
Cadangan bawa usul wakil rakyat wajib isytihar aset untuk jaga ketelusan pemimpin
■ NUR FARHANA ABDUL MANAN

SUBANG JAYA Kalau rakyat ba
yar gaji Adun, mereka harus tahu apa
aset kita ada dalam tempoh bergelar
wakil rakyat. Ini penting untuk ke
telusan pentadbiran supaya kita tahu
tiada berlaku rasuah dalam aset diper
olehr demikian ulas Speaker Dun
Selangor, Hannah Yeoh

Beliau yang sebelum ini mem
beritahu Sidang Dun akan mem
bentangkan usul supaya semua Adun
di negeri ini wajib mengisytiharkan
aset milik masingmasing berkata,
cadangan pindaan belum diluluskan
namun notis sudah diberi dalam de
wan Isnin lalu kepada semua Adun.

Menurutnya, majoriti rakyat
setuju dengan usul namun halang
an mungkin timbul dalam kalangan
Adun sendiri kerana ada yang ber
pendapat mereka bukan ahli majlis
atau Exco, tidak membuat polisi, ti
dak meluluskan pembangunan lalu
mempertikai mengapa perlu isyti
har aset.

Hannah Yeoh berkata, perkara
itu dicadangkan untuk dipinda bagi
membolehkan rakyat mengetahui
sama ada aset diperoleh Adun da
lam tempoh penggal bergelar wa
kil rakyat setimpal dengan gaji
masingmasing.

"Bagi rakyat, mereka nak tahu...
mereka berhak tahu apa aset kita ada

selagi gaji dibayar oleh mereka, tidak
kira Exco atau tidak perkara ini akan
diselaraskan kepada semua Adun jika
diluluskan," katanya.

Beliau, di Malaysia tiada undang
undang menyatakan wakil rakyat wa
jib isytihar harta masingmasing.

Di Parlimen sendiri katanya,
menteri hanya isytihar aset kepada
Perdana Menteri, ia dilihat tidak te
lus kepada rakyat

Hannah Yeoh berkata, menerusi
proses peringkat pertama, notis su
dah dibentangkan melalui satu usul
bahawa perkara ini akan diserahkan
kepada Jawatankuasa Peraturan Tetap
untuk dikaji, diteliti dan penyediaan

penyata.
Apabila penyata sudah disiapkan,

perbincangan akan diadakan dengan
semua yang terlibat dan ia akan di
bahaskan, jika setuju cadangan dilulus
dan dilaksanakan, jika tak setuju ia
mungkin tidak diteruskan.

Sekiranya diluluskan katanya, ke
wajipan itu dijangka mula boleh di
laksanakan pada tahun depan dan pe
nyata akan menjadi dokumen awam
yang boleh dilihat sesiapa sahaja.

Beliau berkata, mungkin ada
Adun yang tidak bersetuju cadang
an itu dengan memberikan pelbagai
alasan.

Antaranya mungkin bimbang
dari segi keselamatan sekiranya mem
punyai banyak aset dan ia diketahui
orangramai.

Jelas Hannah Yeoh, format dan
mekanisme bagaimana pengisytihar
andibuat belum ditentukan lagi, ia
akan diputuskan kemudian oleh
jawatankuasa.

Buat masa ini katanya, cadangan
tidak menyatakan terdapat tindakan,
hukuman atau denda sekiranya ada
Adun yang enggan isytihar harta se
lepas pindaan cadangan diluluskan.
Sekiranya diluluskan,

Jawatankuasa Hak dan Kebebasan
bertanggungjawab mengumpul se
mua pengisytiharan dibuat dan di
bentangkan dalam dewaa

"Jika ada Adun yang tidak isytihar
harta, yang lain pastiakanberi tumpu
an kepada Adun itu. Kita tiada den
da, tetapi terpulang kepada integriti
masingmasing dan persepsi orang
awara katanya.

Menyentuh pertikaian dalam
kalangan Adun yang tidak mahu
membuat pengisytiharan .aset se
lagi Exco dan menteri besar tidak
melaksanakannya terlebih dahulu,
Hannah berkata, Exco sudah 'practi
se' melakukannya dan ia dipapar da
lam laman web SUK.

"Saya tak pasti jika ada Exco yang
tak isytihar.. .boleh rujuk ke laman
web itu untuk mengetahuinyal' kata

nya dua pindaan dicadangkan pihak
nya sebelum ini.

Ia termasuk pindaan bagi

memperluaskan bidang kuasa jawa
tankuasa Hak dan Kebebasan supa
ya seliaan atau pemantauan peng
isytiharan harta diletakkan di bawah
jawatankuasa tersebut.

Di bawah jawatankuasa yang ber
tindak sebagai badan perundangan
dalam dewan itu terdapat tujuh ahli
daripada semua parti termasuk DAP,
PKR, Pas, Amanah dan Umno.

"Kita mahu pengisytiharan aset
ini dilaksanakan melalui enakmen
iaitu undangundang khas mengata
kan kalau nak jadi \vakil rakyat kena
isytihar harta.

"Selepas kita bentang notis Isnin
lalu, apaapa maklum balas diterima
jawatankuasa selepas ini akan di
kumpulkan dan diletak dalam satu
penyata, November depan kita
bentangkan dan boleh dibahaskan,
kalau lulus luluslah" katanya lagL

Beliau berkata, cadangan itu
mungkin tidak boleh dilaksanakan ke
rana Adun tidak setuju namun kata
nya ia terpulang kepada perbahasan
mesyuarat akan datang.

Hannah Yeohyangjuga Adun
Subang Jaya sebelum itu me
ngatakan di Pulau Pinang
semua Adun Pakatan
bukan sahaja per
lu isytihar aset te
tapi turut diaudit
oleh juruaudit be
bas. Namun,

Adun Umno tidak mahu berbuat
demikian.

"Sebab itu kita mahu sistem le
bih menyeluruh dan dipantau oleh
Dewan, saya rasa ini ciri pentadbiran
lebih telus kepada rakyat dan ia boleh
dipantau. Kalau tidak cuba lihat isu
1MDB, ia berlaku kerana tidak dapat
pantau gaji wakil rakyat dengan aset
dimiliki," katanya.

Beliau sebelum itu menafikan usul
dicadangkan disebabkan ada Adun di
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lihat seolaholah memiliki aset me lebihi pendapatan diperoleh.
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Srti Noraishah Zainudin, 29, teruja membeli buku resipi
keluaran Karangkraf yang menyediakan 400 jenis juadah.

Pesta Buku Selangor 2016 cipta kelainan tank ramai pengunjung

enam kali sehari
penyertaan 83 syarikat penerbitan
dalam pameran kali ini, temiasuk
Kumpulan Media Karangkraf
(Karangkraf) juga disifatkan yang
terbesar.

Katanya, penerbit buku anta
rabangsa seperti Cingage dan John
Wiley turut memeriahkan lagi pes
ta buku berkenaan selain booth ke
cil seperti Easy Math yang merijual
alattulis.

"Pameran ini mampu mem
beri nilai tambah dalam kehidup
an masyarakat Selangor, termasuk
memberi galakan kepada mereka
yang baru menyertai industri per
niagaaa katanya.

Orang ramai di
■Hk alualukan hadir

memeriahkan

lagi pesta buku :
kali ini dengan
menyertai aki

bersama se
lebnti

SHAH ALAM  Pesta Buku
Selangor 2016 kali ini mencipta ke
lainan apabila mengadakan cabutan
bettuah enam kali sehari.

Kelainan yang menawarkan
hadiah wang timai RM500 kepada
pemenang bertuah itu dibuat bagi
menarik lebih ramai pengunjung
ke pesta berkenaan.

Pustakawan Unit Gerakan
Literasi Perbadanan Perpustakaan
Awam Selangor (PPAS), Nor
Khairul Nizam M Sadon berkata,
proses cabutan ini diadakanselama
11 hari berturutturut sepanjang
pesta ini berlangsung bermula 28
Julai hingga 7 Ogos ini.

"Berbka dengan pesta buku
sefoelum ini, cabutan bertuah ha I
nya dilakukan dua kali sehari. m

"Malah,sebuahmotosikal M
Yamaha 15ZR juga ditawar Jmk
kan sebagai hadiah utama
kepada pengunjung
bertuah dan cabut
annya akan di
buat pada jam 6 p
petang,Ahadini," % •*«'
katanya kepad
SinarHarian. 1^*
Menurutnya, '0k

terkenal, Maher Zain, Sabtu ini.
Sementara itu, pengunjung

yang juga suri rumah, Siti Zaleha
Abdul, 58, berkata, pesta buku ini
bukan sahaja medium memper
kenalkan karya penulis terkenal,
malah ia mampu memupuk bu
daya membaca masyarakat pelba
gailatarbelakang.

"Tak rugi datang sini... macam
macam buku ada," katanya.

Kakitangan kerajaan, Azrul
Jantan, 33, pula berkata, pesta
buku seumpama ini haras diterus
kan pada masa depan untuk me
mudahkan masyarakat mendapat

kanbahanbacaan.
"Usaha sebegini

dapat memupuk
■■Bk minat membaca
1HHH| generasi muda
HJHHL untuk me

nambah ilmu,"
tanya.

■ NOR AZIHAN MO GHAZALI

Seorang pengunjung leka membelek bahan bacaan
keluaran Karangkraf.

Pelbagai jenis buku
dijual di booth
Karangkraf antaranya
pendidikan awal
kanakkanak.
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Gagal laksana tanggungiawab
Kerajaan negeri diminta serah semula pengurusan PPR kepada kerajaan persekutuan
TANJONG KARANG
"Kerajaan negeri tak perlu nak
ungkit RM8 juta itu sedangkan
kementerian membelanjakan
dana lebih banyak untuk ban
tu tingkatkan kemudahan pro
jekperumahan rakyat (PPR) di
negeri ini," demikian lata Tan
Sri Noh Omar.

Menteri Kesejahteraan
Bandar, Perumahan dan
Kerajaan Tempatan itu men
jelaskan, kerajaan persekutu
an memperuntukkan RM20
juta jauh lebih banyak ber
banding RM8 juta itu untuk
membantu menyelesaikan isu
di PPR Lembah Subang 1.

Menurutnya, keraja
an persekutuan sebelum ini
menyediakan PPR Lembah
Subang 1 dengan kos lebih
RM100 juta dengan3,000unit
rumah untuk rakyat kurang
berkemampuan di Selangor.

"Jika kerajaan negeri tidak
mampu untuk menguruskan
PPR itu, lebih baik serahkan

semula kepada kerajaan per
sekutuan untuk diselenggara
dengan lebih baik.

"Sebab sudah terbukti ke

rajaan negeri gagal melaksana
kan tanggungjawab dan bila
diminta serah semula supa
ya kerajaan persekutuan am
bil alih, mereka suruh bayar
RM8jutapula?

"Exco kerajaan negeri kena
tahu sejarah PPR ini dan ja
ngan asyik nak menyalahkan
BN sedangkan mereka sudah
lapan tahun tadbir Selangor!'
katanya pada sidang media,
semalam.

Beliau berkata demikian se
lepas merasmikan Mesyuarat
Agung Pertubuhan Peladang
Kawasan (PPK) Tanjong
Karang ke36 di Dewan
Institut Pengurusan Peladang
(IPP) Tanjong Karang.

Noh yang juga Pengerusi
Majlis Tindakan Persekutuan
Negeri Selangor berkata, rak
yat negeri ini perlu jelas dalam

perkara ini supaya mereka ti
dak diperdayakan dengan fekta
mengelirukan.

"Selain itu, perkara kedua

yang ingin saya tekankan juga
mengenai pengurusan sampah
di Selangor yang ternyata cu
kup teruk dan kerajaan negeri
sentiasa mencari alasan untuk
melepaskandiri

"Dulu, kerajaan negeri am
bil alih pengurusan sampah ko
non tak mahu manamana in

dividu atau syarikat monopoli
urusan sampah, tapi say£t per
soalkan, kenapa lantik Syarikat
Hebat Abadi Sdn Bhd?

"Siapa empunya syarikat
itu yang dilantik untuk meng
uruskan isu sampah bersama
pihak berkuasa tempatan?

"Terbukti kerajaan nege
ri pun amalkan kronisme (fan
konon nak buat perubahan
untuk rakyat tapi nampak
nya sekarang pun tak mampu
nak uruskan masalah sampahr
katanya.

mm

5

Noh (tengah) meninjau sesi pengundian calon perwakilan sempena Mesyuarat Agung PPK
Tanjong Karang ke36 di Dewan IPP Tanjong Karang.
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Minta JKR jawab status lampu isyarat
SUNGAIBESARAhli Parlimen Sungai Besar,
Budiman Mohd Zohdi meminta penjelasan
daripada Jabatan Kerja Raya (JKR) berhuhung
status lampu jalan dan lampu isyarat yangtidak
berfungsi di Parlimen itu hingga mengundang
bahaya kepada pengguna jalan raya.

Beliau berkata, terdapat banyak aduan di
terimanya dalam kalangan penduduk yang
mendakwa kemudahan itu terabai hingga
mengundang beberapa kes kemalangan nya
wa termasuk mengorbankan nyawa seorang
remaja, malam Selasa lalu.

Budiman menjelaskan, keadaan itu sangat
berbahaya kepada pemandu yang tidak biasa
dengan Jalan Persekutuan 5 (FR5) dari Sabak
Bernam ke Tanjong Karang.

"Saya fikir keresahan dan kemarahan rak
yat mesti diredakan terutama melibatkan isu
keselamataa' katanya.

Sehubungan itu,katanya, beliau sendiriakan
berjumpa dengan jurutera JKR daerahbagimen
dapatkan penjelasan tentang perkara itu.

Budiman turut melahirkan rasa simpati ter
hadap mangsa nahas maut terbabit.
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MB, Exco isvtihar dulu
Adun BN mahu pemimpin kerajaan negeri tunjuk contoh
■ ARZIANA MOHMAD AZAMIAN

KUALA SELANGOR  Adun BN

mahu menteri besar dan exco yang
mempunyai kedudukan dalam ke
rajaan negeri terlebih dahulu meng
isytiharkan harta mereka sebelum
meminta semua Adun di negeri itu
berbuatdemikiaa

Menurut mereka, sebelum se
barang usul membabitkan peng

isytiharan harta di

an negeri perlu lakukan dahulu bagi
menunjukkan ketelusan mereka.

Adun Sungai Burong, Datuk
Mohd Shamsudin Lias, mereka (MB
dan Exco) yang mempunyai kuasa
dan juga penjawat awam dalam ke
rajaan negeri perlu telus dan mem
buktikan keikhlasan dalam mentadbir
negeri ini dengan penuh integriti. .

"Pastinya rakyat mahu pimpinan
kerajaan negeri tidak menyalahguna
kan kuasa dan kedudukan demi ke
pentingandiridansewajamyamereka
ini mengisytiharkan harta terlebih
dahulu.

"Bagi hemat saya, isu meng

bawa ke Sidang
Dun, orang
penting da
lamkeraja

isytiharkan harta ini wajar dikenakan
kepada mereka yang pegang kuasa
dan bukannya adun biasa," katanya
ketika diminta mengulas usul semua
Adun peiiu mengisytiharkan harta
dalam sidang Dun barubaru ini.

Sementara itu, Adun Permatang,
Datuk SulaimanAbd Razakmenegas
kan,usul terbabitlebihrelevan dikena
kan kepada menteri besar dan Exco
kerana mereka yang berkuasameng
uruskan kewangan.

"Bahkan mereka juga yangmeng
uruskan segala bentuk projek dan ke
lulusan. Adakah mereka sudah meng
isytiharkan harta mereka?

"Adun biasa tiada halangan untuk
berniaga dan boleh terlibat dalam du
nia korporat untuk membantu me
nambah pendapatan dan bagi saya,
usul isytihar harta terhadap Adun bia
sa tidak relevaa

"Namun sekiranya usul itu di
luluskan di dewan nanti, Adun BN
tiada masalah dan tiada apaapa yang
perlu disembunyikaa katanya.

Z Z Pastinya rakyat mahu
W pimpinan kerajaan negeri
tidak menyaiahgunakan kuasa
dan kedudukan demi kepentingan
diri dan sewajarnya mereka

ini mengisytiharkan harta
terlebih dahulu."
 Mohd Shamsudin

Page 1 of 1

05 Aug 2016
Sinar Harian, Malaysia

Author: Arziana Mohmad Azaman • Section: Nasional • Page: 37
Printed Size: 200.00cm² • Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color
Ad Value: MYR 3,412.00 • PR value: MYR 10,236.00 • Item ID: MY0026685937

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



MDKS roboh papan iklan visual tanpa kebenaran
PUNCAK ALAM  Majlis
Daerah Kuala Selangor
(MDKS) merobohkan lima
papan iklan visual tanpa ke
benaran di sekitar kawasan
ini selepas notis amaran tidak
diendahkan pengusaha agensi
papan iklan berkaitan.

Setiausaha Majlis Daerah
Kuala Selangor, Azahari Sairin
menjelaskan, tindakan tegas itu
diambil kerana ada lambakan
papan tanda dipasang tanpa
kebenaran dan permit pihak
berkuasa tempatan (PBT).

Menurutnya, lambakan
struktur papan tanda yang di
kenal pasti di sepanjang laluan
di kawasan Puncak Alam itu
tidak kukuh dan boleh mem
bahayakan kepada orang
awam.

"Notis juga dikeluarkan
kepada syarikat yang pasang
papan iklan itu dan hanya
mendapat respons daripada
tiga pemilik yang bertindak
merobohkan sendiri papan
iklan visuaL

'Tindakan ini sebagai lang
kah pencegahan bagi meng
elakkan berlakunya kejadi
an yang tidak diingini kerana
pembinaannya tidak me
menuhi spesifikasi ditetapkan
MDKS," katanya.

Azahari berkata, tindak
an merobohkan papan iklan

visual tersebut dilaksanakan
di bawah UndangUndang
Kecil Iklan (7) MDKS 2007
dan secara bersepadu bersama
Pejabat Daerah dan Tanah
Kuala Selangor serta kontrak
toryangdilantik.
"MDKS turut me

nitikberatkan mengenai gam
bar yang dipaparkan pada
papan Man yang dibina dan
manamana pengusaha periu
memastikan gambar tersebut
dalam keadaan sopan dan
tidak menjolokmata.

"Tindakan penguatkuasa
analan dilaksanakan darimasa
ke semasa bagi memastikan
tiada papan iklan visual tanpa
kebenaran yang dipasang di
kawasan tertentu

"Syarikat atau individu
yang ingin bina papan iklan
visual periu kemukakan per
mohonan dan mendapatkan
kelulusan MDKS," katanya.

AZAHARI

Keria merobohkan oaoan iklan visual di Puncak Alam.
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Kena mula peringkat atasan
SEPANG 

harta seperti yang
dicadangkan oleh
Speaker Dun
Selangor,Hannah
Yeohitusatulang
kah yang baik su
payasemuaAdun
ini mempunyai
harta yang telus. 

AdunDengkil,
Shahrum Mohd
Sharif berkata,
usaha itu juga sebenarnya boleh
menilai integriti dan ketelusan se'
seorang wakil rakyat.

Bagaimanapun menurut be
liau, Adun sebenarnya bukan
pembuat dasar atau keputusan
dan ia (isytihar harta) seharusnya
perlu dimulakan daripada ke
pimpinan atas termasuk Menteri
BesardanExco.

"Tapi bagi saya sekiranya di
luluskan dalam dewan, saya tak
ada halangan tapi matkmatnya
pengisytiharan harta ni boleh

 Kita tak ada
pula hasrat nak
bantah tapi per
lu praktikkan di
peringkat atasan

dasardanlebihde
kat dengan aktivi
ti penyelewengan,
raaiah dan masa

lah integritLjadi merekalah per
lu isytihar harta terlebih dahulu;'
katanya.

Sementara itu, Adun Morib,
Hasnul Baharuddin berkata, be
liau menyifatkan ia satu usul yang
baik dan usaha bersungguhsung
guh kerajaan negeri meningkatkan
ketelusan dalam pentadbiran

Katanya lagi, ia juga langkah
pencegahan kepada salah guna
kuasa.

"Bagaimanapun perkara ini
masih dalam cadanganl' katanya.
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Selangor terus dirundung malang
JURULATTH Selangor, Zainal
AbidM Hassan menyalahkan
jentera serangan skuad The Red
Giants sebagai punca mereka te
was 01 kepada TTeam pada aksi
Liga Super di Stadium Ismail
Nasiruddin Shah, Kuala Tereng

anu malam
elmarln.
Menurut
ainal, ketia
aan pemain
onggak se
erti Andik
 Ahmad Ha

zwan Bakri telah menjejaskan
rentak barisan serangan biar
pun mendapat deretan peluang
untuk menjaringkan gol.
Malah, Zainal juga mengakui

buntu dengan prestasi hambar
penyerang importnya, Patrick
Ronaldinho Wleh dalam bebe
rapa perlawanan sebelum ini
yang menyaksikan mereka ga
gal meraih kemenangan dalam

naldinho telah menyebabkan
jentera serangan kita terjejas.
Mereka banyak melepaskan
peluang untuk menjaringkan
gol walaupun memiliki peluang

lima perlawanan.
"Memang saya tidak nafi

kan, bukan sahaja tanpa Andik,
malah ketiadaan Hazwan dan
ditambah prestasi semasa Ro

untuk melakukannya.
"Memang malang kerana

kami gagal mengutip mata
pada perlawanan malam ini
(kelmarin) dan ini merupakan
kekalahan ketiga berturut
turut buat Selangor. Pemain
nampak cuba bangkit pada ba
bak kedua untuk mencari gol
penyamaan tetapi tetap me
nemui kebuntuan," kata Zainal
selepas perlawanan tersebut.
Sebagai rekod, Andik me

ngalami kecederaan hamstring
ketika Selangor menewaskan
PDRM 21 pada aksi Liga Super
16 Julai lalu.
Sepanjang ketiadaan pemain

sayap Indonesia itu, Selangor ga
gal meraih sebarang kemenangan
dalam lima perlawanan iaitu tiga
pada kempen Liga Super dan dua
pada saingan Piala Malaysia).
Mereka sekadar mencatat

dua keputusan seri dan tiga
kekalahan.
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VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Football Association Of Malaysia (FAM) (Malaysia Cup) 1 0 RM 0
Football Association Of Malaysia (FAM) (Malaysia Super League) 3 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



Curi pasir: Tonto ganggu
penguat kuasa PTD Kuala Langat
SHAH ALAM 4 Ogos  Dasar baharu
kerajaan PKR Selangor yang mem
benarkan syarikatsyarikat swasta
memohon terus permit daripada
Pejabat Tanah dan Daerah (PTD)
bagi menjalankan aktiviti perlom
bongan pasir bukanlah punca ke
pada wujudnya kegiatan mencuri
sumber mineral tersebut.
Pegawai Daerah Kuala Langat,

Rosli Othman sebaliknya men
egaskan, dasar baharu itu meru
pakan salah satu usaha meman
'■Tntan sistem pengurusan dan
peniax. auan perlombongan pasir
di Selangor melibatkan kerjasama
agensiag : di bawah kerajaan
negeri seperu PTD serta anak
syarikatnya, Kumpulan Semesta
Sdn. Bhd. (KSSB).
Sebaliknya jelas beliau, khid

mat tdnto yang digunakan oleh
sindiket curi pasir didakwa me

nyukarkan agensi penguatkua
saan melaksanakan tugas mereka.
"Tiada kaitan sebenarnya dasar

baharu itu sebagai punca berlaku
nya kegiatan kecurian pasir. Bagi
PTD Kuala Langat khususnya, kita

ada bidang kuasa dari segi perun
dangan mengenai soal tanah.
"Sebenarnya, dasar baharu ini

secara langsung membolehkan
PTD Kuala Langat mengenai pasti
tanah persendirian yang dimohon
samaada individu atau syarikat
swasta untuk menjalankan aktiv
iti perlombongan pasir.
"Daripada permohonan itu,

PTD Kuala Langat boleh melihat
dari segi kesesuaian tanah, ke
perluan untuk perlombongan
termasuk pemantauan ke atas ta
nahtanah yang dimohon permit,"
katanyi ketika dihubungi Utusan
Malaysia, barubaru ini.

Mengulas lanjut mengenai ak
tiviti mencuri pasir oleh sebuah
syarikat swasta di atas tanah mi
lik kerajaan di Rancangan Tanah
Belia (RTB) Bukit Changgang,
Mukim Tanjung Dua Belas yang
dilaporkan Utusan Malaysia
pada Isnin lalu, Rosli mengakui
ada menerima laporan menge
nai perkara itu sebelum ini.
Bagaimanapun, ujar beliau,

usaha penguatkuasaan bukan

semudah yang disangka me
mandangkan sindiket terlibat
seringkali menukar waktu ke
giatan.
"Kita percaya, mereka meng

gunakan tonto bagi memantau
pergerakan pihak berkuasa. Se
belum ini, kita ada buat aktiviti
penguatkuasaan tetapi apabila
tiba di lokasi tiada pergerakan
jentera atau orang.

"Malah, kegiatan curi pasir
ini turut beroperasi pada waktu
malam dan masa mereka men
jalankan kegiatan itu selalu ber
ubah, ada sehingga pukul 2 pagi
hingga 3 pagi," ujarnya.
Beliau turut menafikan terda

pat penglibatan pegawai kerajaan
negeri yang bersekongkol dengan
sindiket curi pasir.
Dalam perkembangan lain,

Rosli menyatakan, pihaknya kon

sisten dalam pemantauan dan
penguatkuasaan ke atas mana
mana aktiviti melibatkan penggu
naan tanah di daerah itu termasuk
soal urusan penukaran syarat
tanah.
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PPR: PKR tidak serius
tingkat taraf hidup rakyat
SHAH ALAM 4 Ogos  Kerajaan
PKR Selangor dianggap tidak seri
us untuk membela nasib pendu
duk Projek Perumahan Rakyat
(PPR) apabila menyalurkan pe
runtukan kewangan yang kecil
dalam mengurus serta membai
ki kemudahankemudahan di
kediaman itu.

Timbalan Pengerusi Badan Per
hubungan UMNO negeri, Datuk
Mat Nadzari Ahmad Dahlan berka
ta, beliau difahamkan sehingga kini
kerajaan negeri hanya memperun
tukkan RM8 juta untuk kerjakeija
penyelenggaraan PPR sejak 2008.

"Jika benar sebanyak itu petun
tukan yang digunakan untuk me
nyelenggara kemudahan di setiap
PPR di Selangor, ia memperlihatkan
kerajaan negeri seolaholah kurang
peduli dalam memastikan rakyat
yang tinggal di kawasan kediaman
berkenaan menjalani kehidupan
lebih baik dan selesa.
"Maka tidak hairanlah jika Ke

menterian Kesejahteraan Bandar,
Perumahan dan Kerajaan Tem
patan mahu pengurusan dan pe
nyelenggaraan PPR diserahkan

kepada Kerajaan Pusat kerana
kelemahan pentadbiran kerajaan
negeri," katanya ketika dihubungi
Utusan Malaysia di sini hari ini.
Mat Nadzari mengulas kenya

taan Menteri Kesejahteraan Ban
dar, Perumahan dan Kerajaan
Tempatan, Tan Sri Noh Omar kel
marin yang berhasrat meminta
pengurusan dan penyelengga
raan PPR di negeri ini diserahkan
kepada Kerajaan Pusat.
Menurut Noh, berbanding

negerinegeri lain, tahap kualiti
pengurusan dan penyelenggara
an PPR di Selangor dilihat amat
mengecewakan sebagaimana
yang berlaku di PPR Lembah Su
bang l di Petaling Jaya yang dika
takan agak daif serta tidak diurus
dengan sempurna.
Dalam pada itu, Mat Nadzari

yang juga Ahli Dewan Undangan
Negeri (ADUN) Batang Kali turut
mempersoalkan Skim Ceria yang
dilaksanakan oleh kerajaan neg
eri sejak 2012 bagi menyelenggara
flatflat kos rendah yang seolah
olah gagal mencapai matlamat
sasarannya.
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MPSJ gesa pengusaha daftar lesen niaga
KUALA LUMPUR 4 Ogos  Majlis
Perbandaran Subang Jaya (MPSJ)
menggesa pemilikpemilik premis
cuci kereta tidak berlesen supaya
menghentikan operasi haram
mereka buat sementara bagi
membolehkan proses pelesenan
yang sah dapat dilakukan.
Pegawai Komunikasi

Korporat MPSJ, Muham I '
mad Azli Miswan berka
ta, proses mendapatkan
lesen perniagaan bagi
pusat cuci kereta dapat
dirujuk pengusaha dari
pada buku garis pandu
an permohonan lesen
yang dikeluarkan MPSJ
melalui laman webnya.
"Jika masih kurang jelas 

dengan garis panduan terse

mereka boleh hadir ke Ibu Pejabat
MPSJ untuk mendapatkan khid
mat nasihat dari setiap jabatan

at.
"Namun demikian,

epanjangJanuarihingga
ei tahun ini MPSJ telah
engeluarkan kompaun
ebanyak 82 notis serta
enyita peralatan meli
atkan lapan premis cuci
ereta haram," katanya
epada Utusan Malaysia
alam.
berkata demikian bagi

mengulas kebanjiran premis cuci

kereta haram di ka
wasan lapang sekitar
Puchong, Selangor.
Menurut Muham 

mad Azli, perniagaan
seperti pusat servis 
dan pusat mencuci 
kenderaan memer 
lukan lesen pemo
hon melalui ulasan
teknikal daripada
beberapa jabatan

memastikan tahap 
keselamatan premis
dan sekitarnya.
Katanya, terdapat 

syarat yang perlu dipatuhi sekira
nya pembukaan pusat cuci kere
ta iaitu sama ada premis kedai
di bawah pangsapuri mahupun

remis lot tengah di
angunan perniagaan.
"Amat jelas sekali se

arang aktiviti mencuci
an menggilap kende
aan hanya dibenarkan
ijalankan di dalam
remis sahaja dan tin
akan mencuci di luar
remis dan di petak
tak kereta tidak dibe
arkan.
"Kesesuaian lokasi
remis juga perlu di
uti seperti tidak
 beroperasi berseb
ngan restoran, klinik

dan kedai runcit dan pengusaha
diwajibkan menyewa dua petak
letak kereta di hadapan kedai,"
katanya lagi.
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Hanya memerlukan kawasan lapang, bekalan air untuk beroperasi

Cuci kereta
haram berleluasa
Oleh AMIRUL AIMAN ANUAR.
FAUZISUHAIMI
dan ZULFADLISH ARIFUDIN
kota@utusangroup.com.my

■ SUBANG JAYA 4 OGOS

TANPA lesen perniagaan
yang sah dan menawarkan
perkhidmatan di kawasan

terbuka, kegiatan perniagaan
cuci kereta didapati berjalan
ibarat cendawan tumbuh selepas
hujan di sekitar Puchong, di sini.
Perniagaan yang tidak me

merlukan modi besar itu hanya
bergantung sepenuhnya kepada
sumber punca air sebagai beka
lan utama operasi serta bekalan
elektrik untuk servis pembersih

vakum.
Tinjauan Utusan Malaysia

ke beberapa kawasan termasuk
Taman Perindustrian Puchong,
Bandar Puchong Utama serta
sekitar Bandar Puteri mendapati
aktiviti itu bergerak aktif serta
mendapat sambutan menggalak
kan.
Selain itu, kewujudannya

sedikit sebanyak menjejaskan

pengusaha berlesen kerana ter
lepas daripada membayar seseii
lesen perniagaan atau sewa ta
pak.
Menjadikan petak letak keret;i

sebagai tapak niaga, ada sege
lintir pengusaha pusat cuciaii

segera' itu menjadikan lorong
belakang bangunan dan tanafr
lapang yang tidak diketahui sta
tus pemiliknya sebagai tapak
operasi mereka.
Sambungan jaringan paip

serta tangki air yang terletak ber
hampiran tapak cucian dikhuat
iri diperoleh secara sambungai
haram daripada paip utam;
berdekatan sekali gus menjamii
keuntungan yang tinggi.
Kepelbagaian perkhidmatan

antaranya cucian 'snow', vakum
dan mengilat tayar pada harga
rendah, menjadikan kegiatan ini
menjadi pilihan popular dalam
kalangan pemilik kenderaan
sama ada kereta, motosikal dan
lori pelbagai muatan.
Bagi kenderaan bersaiz sedan,

harga yang dikenakan hanya
RM5 bagi cucian luar dan RMlO
termasuk cucian vakum ber
banding RM7 hingga RMlO bagi
cucian luar di premis berlesen.
Pihak berkuasa tempatan

harus mengambil langkah se
wajarnya dalam menangani
masalah perniagaan haram yang
dipercayai bukan sahaja mencuri
air, malah turut menggajikan
pekerja asing.
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digunakan tidak
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menghalang
^ Illy7* lalu lintas apabila

banyak kenderaan
beratur menunggu giliran.

Ini mengundang bahaya jika berlaku
kecemasan kerana laluan orang
ramai terhalangserta limpahan
air cucian juga satu pencemaran
kepada saliran yang kemudian
mengalir ke sungaisungai."

NOR MUHAMMAD SYAFIQ
SU LAI MAN. 36

Pelajar

MISLIA DAHALAN, 55 3c

?r

lalu lintas keluar masuk. Namun
jaminan keselamatan belum
tentu kerana tempat itu tiada
lesen perniagaan sah. Apaapa
perkara tak diingini berlaku
kepada kenderaan memang
tanggungjawab sendiri."
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CUCI kereta di situ
memang murah
dan mudah

TjC* kerana terletak
«* di kawasan
 komersial yang
menjadi tumpuan

BEKALAN air dan

mencuci menjadi;

bekalan tersebut
diperoleh di tapak

yang tiada bangunan premisnya
sendiri. Pihak berkuasa perlu
menyiasat jika berlaku sebarang
kecurian kabel atau kes curi air
sebelum kegiatan melarat." '
SITINAZZUA BANI ISMAIL, 24

Pekerja swasta
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kerana caj yang dikenakan lebih rendan.
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PP ::;J*
Sambungan jaringan paip serta tangki air yang
terletak berhampiran tapak cucian dikhuatiri
diperoleh secara sambungan haram
daiipada paip utama berdekatan sekali gus
menjamin keuntungan yang tinggi.
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BEBERAPA pekerja dipercayai warga asing
membersihkan sebuah kenderaan yang
mengfunakan khidmat perniagaan cuci
kende'aan tanpa lesen di Bandar Puchong
Utama Subang Jaya, Selangor, kelmarin.

<<
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pAPANtanda
rfrtgkassebegini
sifdah cukup untuk
p«mlagaan cuci
kenderaan tanpa
le^npienarik
pclanggan.
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RM48 juta bina, naik taraf jalan  MBPJ
KUALA LUMPUR 4 Ogos  Majlis
Bandaraya Petaling Jaya (MBPJ)
memperuntukkan RM48 juta
setiap tahun untuk projek pem
binaan dan naik taraf jalan raya
di kawasan pentadbirannya.
Timbalan Datuk Bandar Pe

taling Jaya, Johary Anuar mem
beritahu, dana itu
hanya melibatkan ja
lan di bawah Sistem
Maklumat Rekod
rekod Jalan Raya Ma
laysia (Marris), tidak
termasuk senggaraan
penutup utiliti yang
segera diturap.
"MBPJ komited

mengatasi masalah
jalan rosak dalam
tempoh 24 jam aduan
diterima dan menjadi
petunjuk prestasi utama kepada
pasukan terlibat.

"Kos yang besar diperuntuk
kan bagi projek pembangunan
jalan untuk keselesaan
penduduk," katanya ke
pada pemberita dalam
Rumah Terbuka Aidilfitri
MBPJ, di sini barubaru
ini.

Utusan Malaysia dalam
tiga siri laporan khas ba

rubaru ini me
nyiarkan 'tujuh
penyakit jalan
raya' melibatkan
jalan bandaran di
Lembah Klang.
Dalam

perkembangan
lain, Majlis Per
bandaran Kajang
(MPKj) dalam
satu kenyataan
menafikan jalan

rosak di jalan
utama Bandar Seri Putra, Kajang
berada di bawah pentadbirannya.
Jabatan Kejuruteraan MPKj te

lah melawat lokasi dan menilai

status jalan itu pada 27 Julai lalu.
"MPKj mendapati jalan dimak

sudkan itu adalah di bawah tang
gungjawab JKR Daerah Hulu Lan
gat," katanya.

LAPORAN (StusafiMa/aysiabertarikh26dan27
Julai 2016.
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PKR Selangor dibidas
ungkit kos senggara PPR
TANJONG KARANG 4 Ogos 
Kerajaan PKR Selangor dibidas
kerana mengungkit kos RM8
juta bagi menyelenggara serta
membaik pulih Program Peru
mahan Rakyat (PPR) dan mahu
wang tersebut dikembalikan ke
pada mereka sekiranya Kerajaan
Persekutuan mengambil alih
pengurusan kediaman tersebut.
Menteri Kesejahteraan

Bandar, Perumahan dan Kera
jaan Tempatan, Tan Sri Noh
Omar berkata, niat kementeri
annya mengambil alih pengu
rusan dan penyelenggaraan PPR
bertujuan mentransformasikan
kemudahan di kawasan terse
but yang ketika ini daif.
Malangnya jelas Noh, hasrat

murni itu dipandang sinis oleh
kerajaan PKR Selangor dan me
nuntut supaya Kerajaan Perse
kutuan membayar kos yang
telah ditanggung oleh kerajaan
negeri sebelum ini.
"Saya nak bagi tahu, Kerajaan

Persekutuan membina PPR Lem
bah Subang l dengan kos RMlOO
juta sebelum diserahkan kepada
kerajaan negeri. Meskipun mere
ka (kerajaan PKR Selangor) dapat
kutip sewa, tetapi kemudahan di
PPR itu daif dan pada 2009 kita
(Kerajaan Pusat) hulurkan lagi
bantuan sebanyak RM20 juta.

"Kerajaan negeri hanya belan
ja RM8 juta sudah heboh. Saya
cuba nak dedah perkara sebenar
dituduh nak jadi hero, apa punya
kerajaan negeri ini?" katanya
selepas merasmikan Mesyuarat
Agung Tahunan Ke36 Pertubu
han Peladang Kawasan Tanjong
Karang di sini hari ini.
Semalam, Pengerusi Jawa

tankuasa Tetap Perumahan,
Pengurusan Bangunan dan Se
tinggan negeri, Datuk Iskandar

Abdul Samad menuntut supaya
Kerajaan Persekutuan memba
yar balik hampir RM8 juta yang
telah dibelanjakan oleh kerajaan
negeri untuk membaik pulih PPR
di negeri ini jika mahu mengam
bil alih pengurusan PPR.
Noh dalam pada itu turut

menempelak tindakan kerajaan
PKR Selangor yang terus me
nyalahkan kerajaan pimpinan
Barisan Nasional (BN) dahulu.
"Sudah berapa lama tadbir

Selangor? Cukai dan simpanan
kerajaan negeri yang dibangga
kan buat apa? Bagi RM8 juta pun
nak ungkit. Sebab itu kalau tidak
tahu (urus PPR), bagi kepada
kita. Walaupun penduduk PPR
miskin, tetapi mereka berhak
mendapat pembelaan," ujarnya.
Ditanya tentang peruntukan

RM1.8 juta yang diumumkan
oleh beliau untuk membaiki PPR
di Kota Damansara pada awal
tahun lalu yang turut dibang
kitkan oleh Iskandar, Noh me
ngakui berbuat demikian.
Beliau berkata, peruntukan

itu diumumkan ketika beliau
melawat PPR di Kota Damansara
yang merupakan lokasi seorang
kanakkanak maut selepas ter
jatuh kerana pagar jeriji yang
tidak utuh.
"Tapi ketika sidang Dewan

Undangan Negeri selepas itu,
Ahli Dewan Undangan Neg
eri (ADUN) Kota Damansara,
Halimaton Saadiah Bohan telah
membangkitkan isu itu dan
kerajaan PKR Selangor berjanji
untuk membaikinya.
"Itu memang tanggungjawab

kerajaan negeri jadi saya serah
kan kepada mereka sahaja, teta
pi sejumlah RM800,000 tetap
kita salurkan untuk projek lain
di kawasan itu," jelasnya.
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Zainal
blames losses
on injuries
AS the pressure mounts on Zainal
Abidin Hassan, the Selangor coach
pleaded mitigating circumstances
after the Malaysia Cup holders suf
fered a third consecutive defeat on
Wednesday.
Zainal blamed the absence of key

players for their 10 Super League
defeat by Kuala Terengganu TTeam
which extended their winless run to
five games in all competitions.
Zainal made six changes to the

side beaten 10 by Pahang in the
Malaysia Cup last weekend with
striker Patrick Wleh relegated to the
bench while Ahmad Hazwan Bakri
was not available after his wife gave
birth.
With winger Andik Vermansyah

out injured, Zainal gave rare starts to
Azmi Muslim and Adam Nor Azlin
but Mauro Olivi's early departure af
ter picking up a knock blunted
the Selangor attack.
"I cannot deny that without Andik

and Hazwan, and with Patrick's cur
rent form, our attack has suffered,"
said Zainal on the FA of Selangor
website.
"It is too obvious that we are squan
dering chances to score goals."
Makan Konate punished Selangor

with a brilliant piece of individual
skill to score the game's only goal

and halt a run of four consecutive
defeats forTTeam.
The result leaves Selangor holding

on to third place on 26 points, a
massive 14 points behind leaders
Darul Ta'zim and only four ahead of
Kedah in fourth.
"It is unfortunate we failed to pick

up points and lost a third game in a
row," said Zainal, who replaced
Mehmet Durakovic at the start of the
season.

"The players tried to come back in
the second half but we failed to con
vert our chances,"
Meanwhile, Penang's battle to

avoid relegation continued after ex
tending their unbeaten league run
to five matches by holding Darul
Ta'zim 11 in Georgetown.
Coach Nenad Bacina was full of

praise for his side after Fitri Omar
cancelled Jorge Pereyra Diaz's open
er for Darul Ta'zim and said Penang
should have come away with full
points.
"Most of the time we controlled

the game in terms of quality, in
terms of active attacking, not just
holding the ball in the back line,"
said Croatian Bacina, who coached
Johor's Premier League side last
year.
Darul Ta'zim coach Mario

Gomez was unperturbed with the
result in light of nearest chal
lengers Felda United's 11 draw
with Kelantan.
"We drew but it's still the same," he

said. "We are still first and are two
points ahead of Felda. Every game is
very hard for every team, not just for
our team." By Devinder Singh
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VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Felda United Football Club (Felda United Football Club) 1 0 RM 0
Football Association Of Malaysia (FAM) (Malaysia Cup) 2 0 RM 0
Football Association Of Malaysia (FAM) (Malaysia Premier League) 3 0 RM 0
Football Association Of Malaysia (FAM) (Malaysia Super League) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

AS the pressure mounts on Zainal Abidin Hassan, the Selangor coach pleaded mitigating circumstances after
the Malaysia Cup holders suffered a third consecutive defeat on Wednesday. Zainal blamed the absence of key
players for their 1-0 Super League defeat by Kuala Terengganu T-Team which extended their winless run to five
games in all competitions.



Increase parking bays
Subangjaya Municipal Council
should find a way to
accommodate the ever increasing
Subangjaya LRT crowd. Increase
the number of parking bays at all
stations there so that commuters
will not see the need to park their
cars all over the place and disrupt
the peace of residents there.
 Syahidah
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MIC Youth wants transparency over Shah Alam school deal
MIC Youth chief C. Sivarraajh has
demanded an account of dealings in
the construction and management
of SJK (D Ladang Midlands.
He said the school's Parent

Teacher Association (PTA) wanted
transparency.
He added that if an explanation

was not given, he would lodge a
report with the Malaysian Anti
Corruption Commission (MACC).
In 2012, it had been reported that

a piece of government land measur

ing about 1.6ha in Shah Alam had
been allocated as the site for the
school in 1995.

According to Sivarraajh, the
land was valued at between
RM25mil and RM31mil and by 2008,
it had been sold or transferred to
another party.
Then Selangor mentri besar Tan

Sri Khalid Ibrahim had later allocat
ed a site in Section 7, Shah Alam, for
the school.

"RM3mil was given as a grant to

the school's administration in order
to facilitate construction works.
"We want to know why the

school was given only RM3mil
when the land was worth so much
more," Sivarraajh asked.
The school was built with a state

oftheart multipurpose
hall  the Midlands Convention
Centre  that is rented out for
events and operated by a private
company.
Sivarrraajh also questioned the

legitimacy of leasing out the hall to
a private company.
"They have signed a contract with

the company for 10 years and I was
told that it had been extended by
another five years.
"The hall brings in about

RM23,000 per month so PTA mem
bers are wondering why they need
to continue contributing to the
school when it should already be
getting funds through the hall," he
said.
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VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Malaysian Anti-Corruption Commission  (Malaysian Anti-Corruption 3 0 RM 0
Midlands Convention Centre (Midlands Convention Centre) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

MIC Youth chief C. Sivarraajh has demanded an account of dealings in the construction and management of SJK
(D Ladang Midlands. He said the school's Parent- Teacher Association (PTA) wanted transparency. He added
that if an explanation was not given, he would lodge a report with the Malaysian Anti- Corruption Commission
(MACC). In 2012, it had been reported that a piece of government land measuring about 1.



Frequent flash floods worry Taman Sri Mania residents
DESPITE numerous complaints to
the authorities, residents of Taman
Sri Manja in Petaling Jaya are still
plagued by flash floods every time
there is a downpour.
Not only does floodwater enter

some of the houses, it also outflows
into the Tenaga Nasional Bhd (TNB)
substation compound, located in
Jalan PJS 3/40.
"Thankfully our electricity has

not been disrupted so far, but the
flooding has happened a number of
times," said resident P. Prema.
Having lived there for almost

two years now, she and her neigh
bours are no strangers to the fre
quent flash floods.
However, they hope a permanent

solution can be found fast to pre
vent anything untoward from hap
pening in future.

When contacted, a TNB spokes
man said officers had been sent to
the site to clean it up and clear the
drains surrounding the substation.
"The cleaning has already been

done and to ensure no more flood
ing in future, we will be working
with the Petaling Jaya City Council
(MBPJ) on a longterm solution," the
spokesman said.
MBPJ public relations officer

Zainun Zakaria explained that the
whole neighbourhood was still
under the care of the developer.
"We know this is a longstanding

issue and we have instructed the
developer to fix the roads and
upgrade the drains there.
"This is done in accordance with

our Building ByLaws and we will
continue to monitor the situation,"
she said.

Water overflows into the compound of the TNB substation in Taman Sri Manja
every time it rains.
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Overlay zoning with
the elderly in mind
Expert: This allows for retirement villages within neighbourhoods

story by
SHEILA SRI PRIYA

sheilasripriya@thestar.com.my

CITIES in the country can imple
ment overlay zoning to cater to the
changing demands of society, said
Saibal Das Chowdhury, an urbani
sation and city specialist from Hong
Kong.
He said this could help cater to

retirement homes within a neigh
bourhood.
StarMetro recently highlighted

possible plans for the care of the
aged in the city and local govern
ment experts felt it was high time
zoning of land for senior care be
done at the local authority level.
The experts welcomed concepts

such as retirement villages, which
they felt should be within the com
munity.
Saibal said every city must imple

ment specific purpose zones in tan
dem with the growth of the city but
overlay zoning could cater to addi
tional demands.

StarMetro's report on July 13.

"An example of overlay zoning is
when you create a subzone within
a residential zone to build a school
or hospital.
"These new zones will have their

own roads with speed limits, and
must fulfil other structural require
ments.

"These will be the impact of over,
lay codes," said Saibal.
He added that the overlay zone

could share common boundaries
with the base zone or cut across
boundaries.
However, Saibal feels the loca

tion of neighbourhoods for seniors
should not be in the city centre
because of factors such as high

land price and noise pollution.
"Retirement homes should be in

residential locations and easily
accessed by their family members,"
said Saibal.
He felt most cities in Malaysia

were not well designed.
However, senior retirement

neighbourhoods could be formed
with some acquisition by the
government or with bids from
developers.
"Petaling Jaya City Council will

also need to develop codes and reg
ulations for these overlays.
"There are software such as

'Fabric' which can compute and
analyse data pertaining to typology,
traffic, amenities, population densi
ty, demographics, habits, demand
conditions, factor conditions,
expansion and capacity.
'It is easier to identify suitability

using these types of software. This
is called neighbourhood planning,
which is now a trend worldwide,"
he said.
He added it was time such

data was used to map the heeds of
the community and to tackle the
liveability issue cities here were
facing.
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Indigenous art festival happening this weekend

■L(
o

BACK for the second time, the Selangor
International Indigenous Art Festival 2016
(SIIAF) takes place tomorrow and Sunday
at the Shah Alam National Botanical
Gardens.

SIIAF, which drew over 2,000 visitors last
year, is expected to draw nearly 6,000 this
time around, said Tourism Selangor gener
al manager Noorul Ashikin Mohd Din.
The event, she added, celebrated the cul

tural heritage of Malaysia's indigenous peo
ples from all over the peninsula, Sabah and
Sarawak.

There would be 21 domestic indigenous
tribes participating and exhibiting their
culture.

SIIAF 2016, coorganised by the
Indigenous Peoples Network of Malaysia
(Joas), will also feature eight indigenous
communities from SouthEast Asia and
South Asia.
"Joas and Tourism Selangor started call

ing the embassies early this year and we
received good response from the embas
sies," said Noorul Ashikin, adding that the

By VINCENTTAN
vincent.tan@thestar.com. my

participating countries were Cambodia,
Bangladesh, Vietnam, Indonesia, Thailand,
the Philippines, Myanmar and India.
Aside from displaying their handicraft,

there will also be live demonstrations on
hunting and trapping, along with culinary
demonstrations.
During the twoday festival, visitors will

also get a chance to try out various local
fruits as part of the Trait Tiesta" put up by
the Federal Agricultural Marketing
Authority (Fama).
"This year, we will feature the Mah Meri

House after last year's Temuan village
house," she added.
foas deputy president Zurdi Baharu, who

heads the organising committee, said the
festival was a way to connect Malaysia's
indigenous tribes with the public.
"We will try our best to encourage more

participation and interaction between our
indigenous communities and the larger
Malaysian society.
"This is also a good opportunity to teach

something of our traditional practices so
that people understand our traditional life
style and the importance of the environ
ment and preserving it," said Zurdi.

The various participating organisations hold up their placards during the press conference announcing
the second Selangor International Indigenous Arts FestivaJ taking place at the Shah Alam National
Botanical Gardens this wppkend.
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Fourth urban farming project launched in Cyberjaya
Story and photo by NOEL FOO
noelfoo@thestar.com.my

SEPANG Municipal Council (MPSepang) wel
comed the launch of its fourth urban farm
ing project at Clover@Garden Residence in
Cyberjaya.
Under phase one of the "Eco Dusun" initia

tive, which aims to work towards environ
mental sustainability at the grassroots level,
various species of fruit trees and herbs will
be planted in existing green spaces in the
area.

The residents and its joint management
body (JMB) will then be responsible to care
for the trees with the financial backing and
support of the town's developer, Mah Sing
Group, and MPSepang.
Clover@Garden Residence JMB chairman

Leon Loke said 1,500 plants would be planted
in three phases.
Many of the residents chose to live there

because of the township's lush greenery, so
they were excited when the idea of Eco
Dusun was first mooted.
Types of plants and trees to be planted

under the Eco Dusun project included lime,
coffee, plum, mango, jambu air and durian.
"Often, we see longterm projects failing

because of a lack of interest and dwindling
support, and we are mindful of that," said
Loke, adding that the township was commit
ted to making the project a success.
MPSepang deputy president Muhammad

Hafiz Shaari said the green initiative by the

MPSepang councillor Tengku Datukjamaludin Tengku Mahmud Shah (centre) planting a tree while
Chong (third from right), Loke (second from right) and Muhammad Hafiz (right) look on at the launch
of the Eco Dusun initiative.

the group had undertaken such a project, but
the group was committed to providing its
utmost support.
"We beheve community initiatives such as

Eco Dusun will bring the community togeth
er and foster closer relationships among the
residents," said Chong.
The Eco Dusun initiative is part of

MPSepang's Local Agenda 21, which aims to
implement sustainable development at the
grassroots level in accordance with the inter
national plan set forth by the United Nations.

township was a proactive step m increasing
knowledge, raising awareness and generat
ing community participation in treasuring
the environment.
He added that community commitment

was crucial to the continuation of the project,
and that MPSepang would be there to moni
tor and provide assistance and consultation
to the residents in maintaining the plants.
Mah Sing Group Township Developments

Profit Centre manager Angela Chong said it
was the first time a township developed by
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Flatrate parking
It is hard to understand why MPSJ
cannot gazette certain road
shoulders or playground areas
that have little or no impact on
the traffic flow since these are

inner roads, for parking so that
residents can ride the LRT with

peace of mind. Alternatively MPSJ
can impose a flat rate for parking
along these roads until the park
andride is ready maybe 15 years
from now like in the case of
Taman Bahagia and Taman
Paramount.  Frank Liew
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Scenic route planned for run in Batang Kali
MORE than 200 participants have
signed up for the inaugural Hulu
Selangor Merdeka Kampung Run,
to take place in Batang Kali, Hulu
Selangor on Sept 18.
The run, organised by Bina

Kreasi PLT with the assistance of

Hulu Selangor District Council and
Tourism Selangor, will be flagged
off at Econsave in Batang Kali
and end at JRD Commercial
Business Centre here.
Organising chairman Tek Eng

Seng said participants would enjoy
a scenic route as they pass through
villages, durian farms, a coconut
plantation, palm oil estate, rubber
plantation, guava farm, orchid
farm and vegetable farms.
He added that runners would

also come across livestock such as

cows, goats, chicken and ducks.
The route will also cover

traditional Malay village houses in
Kampung Padang and Kampung
Kalong, and Chinese villages in
Ulu Yam and Ulu Yam Baru.
"It will bring back nostaligic

feelings as the elder participants
will remember the old days
living in a village.
"It is exciting for us organising

this run for the first time and we

hope that villagers will come out
and cheer the participants on.
"We expect about 1,000 athletes

to take part in the run," Tek said
at the launch of the event in
Kuala Kubu Baru.
Participants can compete in the

fun run that comprise two
categories  adults and family run
 with a distance of 5km. The
entry fee is RMS0 an athlete.
More competitive runners can

take part in the 14.5km event in
four competitive categories
 men's Open, men's Veteran,
women's Open and women's
Veteran.

The entry fee for these
categories is RM69. Entries close
on Aug 22.
Those interested in taking part

can call 019380 8272.

The run will take

the participants
through a rubber
plantation in
Batang Kali.
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@了治安问题'巴
戌片生中路大巴刹的
垃圾问题，同样困扰

著小贩及商家。�

张顺成指出，自去

年巴生市议会主席拿

督莫哈末亚希指示

整顿巴刹的垃圾及卫

生问题后，巴刹的卫

生条件确实是比过去

好，仍有小部分小贩

及外来外劳，乱丢垃

"目前巴刹共有

8个大型垃圾桶供小

贩及商家使用，可是

每天下午便会有外来

者将大型垃圾丢在此

处，导致垃圾桶.满

溢，影响市容。"

他将寻求市议会通

过成At~~"组由市议会

官员及公会成员组成

的巡逻队，维持巴生

的整体治安与卫生情况，同时希望警方可
以协助。

潘国全说，基本上，整个雪州的巴刹均

面对垃圾问题，原因是因为州政府没有完

好的政策及垃圾承包商来解决问题。

"会在近期提呈一份有关雪州各民生问

题的备忘录给欧阳捍华，希望他能正视问

题，并给予完好的解决方案。"
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巴生公市各业商会主席张顺成今

曰在巡视巴刹后，向《中国报》记

者指出，最近一次的窃案于上周四

发生，巴刹内的一家电子器材商店

遭爆窃，偷走约2万令吉的偷音响

及乐器器材。

"这不是第一次发生类似事件，

过往曾有蔬果小販的蔬果遭宵小

一箱一箱偷走，导致他们损失慘

重，一些小畈唯有自己安装闭路电

视，监眘摊位情况。"

他指出，每天当巴刹业者收T.

后下午或晩间就会有很多外来的

外劳在巴刹范围内游荡，他怀疑这

些都是干案者。

"希望市议会在下午时段派出执

法组官员来巴刹巡逻。"

雪隆贩商联合会投诉组主任潘

国全指出，该巴刹属于市议会的管

辖，希望市议会及负责掌管地方政

府、非法工厂漂白及新村事务的雪

州行政议员欧阳捍华可以正视这个

问题。

"目前巴剎范闱的两架闭路电

■为了楸出和阻吓窃賊，业者自

掏腰包安装闭路电视。

视均无法操作，希望市议会定期

维修，并且应该在巴剎里增设闭

路电视，以便监管巴刹内的情

况0 "

° 陪同巡视者包括巴生公市各

业商会总务�许研兴。
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■加強巡邏

★5庆洲（43岁，商店业者）

U我同排的12间商店，几乎都曾遭人破门行
1窃。

我的店舖也曾于去年遭人破门，但当时店内并

没有什么值钱的商品，因此没有什么损失。

但是仍希望市议会及瞀方可以加强巡逻巴

刹，勿让宵小有机可乘。

自費裝電眼

疑晚間幹案

★黄先生（60岁，电子器材商店业者）�、

#的店舖于上周四（7月30日）遭人剪断锁头，潜入店内偷另
约2万令吉的乐器及音响器材。

警方相信宵小是于晩间9时至凌晨时之间，趁无人之际干案,

虽然之前都有听说巴刹的商店内有人被爆窃，没有想到自己的泣

舖也中招"

★陈亚财（62岁，水果小廒）

#这里摆摊约15年，刚开始营业时，几乎每隔
<：�： 一阵子就会被人偷走水果。

他扪都是趁我们收工后才来干案，每次都是一

箱箱偷水果，香蕉、木瓜、芒果，甚至连装水果
的篮子都一并偷走《

为此，在几年前，自掏腰包安装闭路电视

来监控摊位的治安，安装后，果然较少发生

水果被偷的情况。
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、许研兴及张顺成指出安装在巴刹外

的闭路电视，并希望市议会在巴刹内增设闭路电视。.
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建SUKE大道要符合條

PROLINTAS公司須先交報告
(吉隆坡4日讯）承建新街场-淡江高架

大道（SUKE)的FROLINTAS大道公司，必须

呈交报告和遵守安邦再也市议会所开出的

条件，才会发出批准动工信/

据《中国报》了解，城市和谐、房屋

及地方政府部长丹斯里诺奥马日前声称，

位于雪州的白沙罗-莎阿南大道1 (Lebuh

Raya Bertingkat Damansara-Shah Alam,

DASH)和新街场-淡江高架大道（Lebuh

Raya Bertingkat Sungai Besi-Ulu

Klang, SUKE)，将按照计划进行后，引起

各界关注。

仍然在审核。

他指出，据了解，该大道有意

于8月展开工程，但随著市议会列

出1些条件要求大道公司遵守，

相信该大道是无法在8月份进行

工程。

他说，若以现有情况来看，

该大道可能将于9月份动工。

询及市议会所列出的条件

时，他说，包括大道公司必须

要提呈报告，列出在工程进行

时将对于涉及地区的交通影

响、施工期间会拆除多少基本

设施等<■

"大道公司必须要符合市议

会所列出的条件后，市议会才

会给予批准。"

另外，至截稿为止，该大道

公司尚未针对有关工程的事项

做出回应。

或9月動工

随后传出SUKE大道将于8月动工，及

PROLINTAS大道公司已向安邦再也市议会提

呈动工申请。

安邦再也市议会主席阿都哈密接受电访

时说，市议会已接获大道公司的申请，但

市议会截至目前仍未发出批准信，市议会

反對大道組織促政府表明立場

他指出，据观察，大道公司在当

地还没有出现任何要进行工程的动

作o�'

°他说，虽然有些居民已各别采
取法律程序，但据了解，一些因土

地被大道征地的居民已陆续获得赔

偿。

k说，在情况未明郎化前,大道
公司不宜动工。

^对新街场-淡江高架大道组织主席阿
科斯哈山促请雪州政府、大臣拿督斯

里阿兹敏阿里拿出"诚意"，回应新街场

-淡江高架大道（SUKE)即将动工一事，清

楚表达州政府立场，而不是模棱两可。

他说，虽然大臣曾公开表示愿意聆听

居民的声音，但没下文，也不曾与居民会

面。

他说，居民只是通过报纸，得知大道可

能于8月或9月进动工。

原定2013年啓動

街场-淡江高架大道（SUKE)全

取I长31.8公里，原定2013年启动，

该大道拥有3车道，设有3个收费站站

和12个交通枢纽。

大道将由大城堡（Sri Petaling)

开始，路经新街场（Sungai Besi)、

阿南达迈（A,lam Damai)、蕉赖-加影

(Cheras-Kajang )、武吉柏迈花园

(Taman Bukit Permai).、布特拉花

园_(Taman Putra，）、柏迈再也花园

(Taman Permai Jay a)、达岗柏迈花

园(Taman Dagang Permai)、科沙花园

(Taman Kosas)、安邦（Ampang) _和山

景花园（Taman Hillview)，终点

是在淡江（Ulu Kelang)。

该大道将经过多条主要道

路和大道，如第二中环公路

(MRR II)、淡江大使大道

(DUKE)、 安邦吉隆坡高

架大道（AKLEH)、东巴生

谷大道（EKVE)、新街场

延长大道（Sungai Besi

extension)、隆芙大道

(KL-Seremban)、蒸

赖加影大道（Cheras-

K a j a n g )、

新街场大道

("Besraya)、

莎阿南大道

(KESAS)

和安邦

路。
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■执法员第二次取缔24小时营业的嘛嘛店，针对违例搭建味棚采取行动。

嘛嘛店霸佔泊車位車

市會充公桌椅再罰款

当天，执法员还充公了业

者12张桌子和37张椅子。

黄伟强说，第二次的取缔

行动是在昨晚，由市议会秘

书亲自带队，援引1974年道

路、沟渠及建筑法令第80条

(违例搭建帐棚），指示业者自行拆去流

动帐棚。

他说，业者必须和市议会配合，照顾民

众的感受和便利。

"虽然市议会有条例允许商家摆放桌椅

在五脚基和泊车位，但有一定的限制，且

往往满足不了商家的需求。"

无论如何，市议会虽然有需要协助刺激

商家的经济活动，但如果在造成民众不便

的情况下，市议会绝对站在公众的立场。

(吉隆坡4日讯）24小时营业的嘛嘛店

业者霸占泊车位摆放椅子，妨碍交通，遭

士拉央市议会连续两晚取缔，共发出3张

罚单，并充公12张桌子和37张椅子。

士拉央市议会市议员黄伟强接受《中国

报》时说，受到对付的是甲洞工业区白沙

罗苏丽雅公寓毗邻的嘛嘛店，在他接获民

众投诉后，要求市议会马上采取行动。

他说，市议会分别在星期一和星期三晚

上采取取缔行动，共发出3张罚单。

"星期一晚，市议会援引1974年道路、

沟渠及建筑法令第46 (1)条文（霸占公

共地方造成阻碍）及士拉央地方政府营业

执照法令21 (1) d条文（排放食物残渣到

沟渠），开出罚单，两张罚单各罚款250

公士 "
々口 O
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(莎阿南4日讯）日前一名印裔中

学生的父亲召开记者会控诉儿子被

扣留期间遭警方暴力对待，雪州刑

事调査组主任拿督莫哈末安南今曰

证实警方已开档调查此案，并表明

不会包庇任何犯错的警员！

莫哈末安南说，警方是援引刑事

法典第323条文（蓄意伤人）展开调

查，目前已向8人包括涉及学生与警

员录供，但还没有任何逮捕行动。

他说，.警方于上个月31日与本月

1曰接获两名印裔中学生家长的投

报，指儿子被扣留期间遭警方暴力

对待，詈方接获投报即开档调査。

莫哈末安南今日在雪州警察总部

召开记者会披露，警方今日会把调

查报告呈交给副检察司，但他不愿

透露涉及的警员人数。

他强调，警方一旦证实警队内

真的有人滥用私刑，绝对不去拘

私，一定会对涉及警员采取对付行

动。

他说，此事是源于上个月27曰在

巴生南区某国中门口发生两帮学生

殴斗事件，之后警方分别于上个月

29日及30日逮捕6名巫裔与S名印裔

中学生O

"前°来报案指自己儿子被警员
暴力对待的投报者，就是上述11

名被捕学生中，其中两名学生的父

亲■� "

透露，这两帮学生来自两所不

同的国中，年龄约14岁，当时双方

人马是先进行口角，之后再殴斗。

他说，此案警方是援引刑事法典

第1虹（骚乱）条文调査，且已把调

査报告呈交给副检察司，后者也决

定提控其中9人。

面子书之后流传指有中学生被

扣留期间遭詈方暴力对待，其中一

名学生的爸爸帕拉马西万也于本月

2曰，在哥打阿南莎州议员甘纳巴

迪劳陪同下召开记者会，向媒体控

诉。

轚用案

方私高

中學生遭警暴力對待

警開檔調査絶不包庇

■ 一刑级

莫旦，査

哈证绝g
末实对g
安轚不适

南队会興
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(蒲种4日讯）蒲种再

也肯那里商业区（Jalan

Kenari)过圾引来鼠辈

和鸦患，在杭邦再也+
议员叶国荣要求下，承

包商承诺每天清晨6时30

分升始，先行清理肯那

里2路及3路银行街一带

垃圾。

由于市议会今年把火力集

中在重新整顿肯那里商业区

的交通和卫生情况，更在不

久前把银行街后巷翻新，打

造步行街艺术巷，把街边小

畈安顿在后巷合法营业。

负责整个计划的市议员叶

国荣近期为商业区多项"改

造"计划，马不停蹄展开巡

视工作，确保地区商家与各

造配合，解决商业区长久以

来的问题。

陪同者包括梳邦再也市议

会第10区居委会财政兼肯那

里商会财政叶志明、委员刘

志华、陈汉强、周世鑫、王

荣和及商会委员叶茂山。

叶国荣说，经过与市议会

官员和垃圾承包商商议后，

承包商承诺毎天清晨6时30

分开始，先清理肯那里银行

打造清潔商業區

他说，较早时，很多商家

投诉垃圾承包商，没有很好

处理地区垃圾收集和清理问

题，带来卫生问题。

对此，他联同甫于上

月成立的蒲种肯那里商会

(PPK)筹委会成员，在市

议会官员及垃圾承包商陪同

下巡视银行街一带。

■叶国荣（右3〉联同蒲种肯里商会筹委会和市议会垃圾承包商巡视肯那里银

行街垃圾问题和卫生情況，右起为王荣和、周世鑫，左2起为叶志明、陈汉强、

刘志华和叶茂山（左6)。

街一带垃圾。

他说，居委会要求当局必须在地区银

行还没开业之前，把垃圾清干净，包括

街道垃圾。

他说，该商业区过去面对严重鼠患问

题，也是市议会关注的卫生课题，希望

在大家齐心协力配合下，把肯那里商业

区打造成一个清洁卫生的商业区。

垃出问

葉志明：_螯清理時閩表

-委肯巷

梳会那处

邦在里理

再叶商垃

会领圾况

第下车。

10，进

区巡人

居视后

已

忙

于

mm

垃理

11
包和

51
文垃

天。

清

農

在

商

店

还

未

开

时

■种肯那里商会筹委会财
Y用政叶志明说，肯那里商

业区尤其银行街一带，是经

济活动最繁忙的重点区，每

天有不少人进出该K，卫生

问题处理不好，让人留下不

好印象。

"我们发现该区一带并不

是垃圾承包商没有来清理垃

圾，而是选择时间不对，必

须重新调整垃圾收集和清理

的时间表。"

1圾马题

一權路。

些有4
业污罢
者水室
的流生

暴

I
集iflw

^^9

他说，他们建议垃圾承包

商在早上6时30分或之前，

在商业区还没有泊满丰之

前，容易清理街道垃圾和进

入后巷收集垃圾，因一旦迟

进入地区，将面对车子开始

泊满，清理工作受阻。

他也呼吁肯那里商业区商

家踊跃加入该商会，提供建

设性的意见和建议，一起监

督地区交通和卫生问题，营

造更舒适的经商环境。
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超住問題須解決

E生市议会早前表明"超住"的单位将受

罚，希望其他地方政府也能采取积极行

动.。

我居住的组屋，近年起住进大批外籍劳

工，一间500方尺的单位，竟能住上15人之多。

因为人数过多，外劳居住的单位总面对卫生

问题，毎经过时都有一种异味，且也有感安全

受至(1威胁。

许多屋°主出租单位后，就不再关注租户，希
望地方政府也能采取积极的取缔行动，让社区

恢复原先面貌。

■加影�邓女士
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先得的方式处理，任何疑问欢迎联络他：

012-6901833，或每周五晚上8时30分至10

时在关东村委会服务时段到村委会会所询

问。

出席者包括关东村长林天赐、雪州行政

议员欧阳捍华特别助理邱金明及村委。

14曰辦兒童活動

■加影关东新村治安及发展委员会欢迎大家参与"儿重创意粘土及沙画活动"，左5

为林天赐及邱金明（右）。

加影關東村委會
(加影4日讯）加影关东新村治安及发展

委员会将于本月14日上午10时，在会所举

办"儿童创意粘土及沙画活动"。

村长林天赐指出，村委会将遒请拥有丰

富经验的粘土老师及沙画老师，教导儿童

们制作可爱的捏面人及画沙画，当天制作

材料免费提供给参与孩童。

他希望关东一带的居民可抽空带孩子参

与这项活动，放松自己及增进彼此感情。

由于名额有限，有意参与的居民，请

尽早向他及村委会报名，他们将以先到
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没有实权的管家婆
7月28日-哈哈，林首长终于有点新意，第六次解释：州

选是为了一个全新的、马来西亚寻求一个全新的委托-打造一

个创业及福利州。

7月30日-曹观友说他准备好当首长了 ！

7月31曰-林首长宣布闪电州选玩完|原因是蓝眼向火

箭要求更多席位。�⋯

8月1曰-蓝眼旺姐对林首<#>槟法J
�长的言论觉得很惊讶，强调蓝眼 esirvi
并没有趁火打劫'在这个闪选向界攀羞，
林首长索取更多席位。�畠靑届、二 . ___________

政治是个数字游戏。过去的si�有|
50年，火箭天天骂民政"当家不：：：^

当权''。嗯，这个-点都不错。、

今天的民政'国会_只剩下2 jasonlooletter�gmail.com
席|相对火箭共有37席！蓝眼有

29 席；.

今天的民政，槟州州会一席都没有，相对&箭共有19席！

革眼有"10席；

令天的民政，雪州州会一席都没有.相对火箭共有14席！

蓝眼有13席；

作为一个这么多席位的政党，今天的火箭居然连个当家都

不如。

早在雪州大臣及"Kajang Move"事件，蓝眼连正眼都不看

看火箭脸色的情况下，直接决定补选兼替换州务大臣人选，由

阿兹敏顶上卡立。蓝眼的大气下，我看大家都忘了 YB潘俭伟

Tony Pua和其他火箭的领袖"是如何高喊支持卡立续任大臣一

事吧o

这次的槟州闪选，火箭也同样在蓝眼反对下，没有办法顺

利举行。林首长也顺势推卸责任给蓝眼，把无法提早州选的原

因归咎蓝眼太贪心。.�'

常言道管家是管理曰常事务的仆人，并没有.话事权的一

方。

我只是看到，、无论是"Kajang Move"事件和槟州闪选，火
箭在其联盟内的'位昭然若揭，一个没有实权的管家婆，虚声

虫。就算席位多于蓝眼，却不能压过对方，这个自矮的原因是

什么，大家自己幻想吧。#

规供现人1

这样说吧，林首长作为一州之首要解散州议会是无可厚

非。

因为作为州政府本来'宪法就赋予权力，州议会可以随时解

散重选。

解散当然没有问题，问题是为了什么而解歆以便闪选。

既然这个是宪法赋予执权者优先发牌的权利，那当然要占

尽先机和便宜，挑个最合适的时候来闪选。

支持闪选的理由，大约是林首长买便宜豪宅被控一事，被

用作政治迫害来向国阵抗议；同期发生的1MCB事件，给予反

国阵一个举台来申诉，对首相施压。

而用客观点来看，闪选投票率必然下跌；习选会模糊现时

国家课题；闪逸比大选更加劳民伤财；林首矣涉案，形象大

跌；何况希盟在槟州地位超然，实在是没有必要这个时候来巩

固其实力。

我虽是槟州的反对党成员，很坦白地说，在这几个理由

下|可能闪'选更加有利于反对党。所以说，钯兜转转闪选还真

是为了林首长一人�设。

理由一百万个都说不清。可能大家已经忘记了林首长用了

两个星期的时间来解释闪选，居然还无法拿出令人信服的论

据。终于、在与盟友蓝眼谈不妥条件下结束了这场闹剧。

我倒有兴趣重温一下林首长自编自导自演约闪电州选：

7月17日-林首长和希联友党领袖召开长达1小时30分

的会议后，召开缺闻发布会。首长第一次为闪选解释：闪选是

旨在评估选民对州政府旳支持，让民众对林冠英面对的提控直

接表态。

7月21日-在与盟党商讨的期间，林首长i第二次解释：举

行闪电州选是因为想要恢复人民信心。

7月22日-林首长第三次解释：R选是想要恢复人民信

心，这个决定不是为了他个人。

7月23日-林首长第四次解释：再次强调这个闪选不是要

拯救他个人，他自知自己已"没得救"，肯定&入狱；闪选是

为了要还政于民，拯救仍可被拯救的槟州及马J西亚。

7月26日-林首长忽然推翻他第一个说法，第五次解释：

举行州选非旦对他所面对涉嫌贪污的指控做出决定，也是民众

对1MDB丑闻表达立场。.
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�2016年"潮声依旧学友前缘再续"生活营

2009

卸下筹委会身份，享受生

活营乐趣。

当年就是和一群学

友，携手再办生活营|让

其他州属的学友可以重温

当年愔。

他说I今年活动安排

得很成功，而且吸引仏〇

名团员前来参与，非常开

原来符国标曾经担任

霹雳华都亚也国会议员以

及德彬丁宜区州议员。#

生活营不再是年轻人专属的

活动|即使白发苍苍也可以当营 不是年轻人专属

心。

展
�2S_L

160名来自世界不同角落的学友，7
�fc—J

�MMM
mSSm

■tb�么"hniA■全*7从>4"�^曲.

活■ 一 ■

心的学友再创生活营|原本年轻力壮的

少年，虽然已经白发苍苍|但是进入营

中后|仿佛坐进时光穿梭机回到年轻

时'与志同道合的学友们|重温当年情

怀。

这次生活营可说是卧虎藏龙，除了

退休人士，更有教授、企业家，雪兰莪

州议长杨巧双父亲也出席，不过，大家

都抛下平日的身份�以学友身份重温旧

梦。#

样，但是旨在联络感情，而且活

动也安排细心'让学衣们除了可

重温旧梦，也可以学习新知识。"

现任台北市立大学中文系教

授的余崇生说，活动上的对联及

猜灯谜让人回味�还有智能手机

讲解，以及医疗,保健讲座，菲常

适合营员。轉

160名来自世界不同角落的学友，7

月中聚集在槟城度过3天2夜的生活

营，所有营员放下生活压力及身份，大

家回归到年轻力壮的年代，以学友身份

来参加这美好的生活营。

学友们是因为《学船及《学生周

报》而聚在一起|他们在50年代非常

活跃，九乎每年都主办生活营�让这群

文艺青年与编者或作者一起到营中，以

文会友。

及《学生周M是so年代

风行一时的学生刊物，培育出很多人

才，甚圭是作家，更有很多学友是担任

刊物或报章的总编辑或高层，是一群以

文艺及文字为伍的文人天堂。

可惜，学友在1969年解散后.大

家各奔东西就不再相聚在一起？.

历经40年之后，心中再燃起团聚之

何伟之：从2009年起再办

蓝关白云及在椰树

衬托下，来自各地

的"老营员"都显

得活力四射。

余崇生：从台湾回乡入营

�员佘崇生远从台湾回到

家乡|暂抛下教授身

份|重温当年快乐时光。

佘崇生已经移居台湾40年■

但是当看到学友再号召生活营，

立即安排时间参与。他说|这是

第2次参与生活营■顺道安排回

乡。"这生活营每年主题不一

他说丨从2009年开始�学友轮流

在国内每个州属主办生活营，去年是在

马六甲，今年在槟城，明年就选择到吉

隆坡进行，由不同地区学友承办。

他说，还有很多学友特地从现居国

家及地区，如台湾、美国、香港或中国

来到大马参加，可见这生活营是非常有

吸引力。#

oma年"潮声依丨日学友前
dU io缘再续"生活营顾问

何伟之说，学友从2009年开始每年再

办生活营，邀请当年读者、编者及作者

回来,一同度过3天2夜的生活营。

"我们从1969年幵始停办生活营，

不过在2009年再号角响起，在金马仑

重办生活营|让学友可以重温当年情。,

符标国：吸引160人参与
放下烦恼，大伙儿唱起歌来，多么轻松写意。

活。

他说�当年大家是中学生，现在虽

然白发苍苍，但是可以分享人生的一切

趣事，非常充电！

他笑着说�在家里哪里敢放胆跳舞

和唱歌，家人都在|孙子在看，但是在

�这里可以回到少年时，大家一起唱歌跳

舞。#

郭本福：放胆跳舞和唱歌

干事郭本福：'"在这3天2夜

&的生活营中'可以尽情地跳舞

.■歌唱■不用再照顾孙子，是多么的棒！"

虽然郭本福忙于筹备整个生活营，

但是并没有感到疲倦，反而在最后一天

还精神奕奕。他说,这生活营可以让大

、家重温旧梦，让�当年志同道合的大家同

聚在一起，回忆当年情，分享退休生
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mmmtm
(莎阿南4日讯）雪兰裁

州政府首推"2016至

2018年雪州绿色科技行动

大蓝图"，设定四大方针

及聚焦五个领域采用绿色

工艺科技技术，以达至加

强保护及维护大自然环

境|并放眼成为全国各州

典范。

掌管旅游、环境、绿色

科技及消费人事务的雪州行

政议员黄洁冰说，大蓝图的

推介是为朝向马来西亚2020

年宏愿目标的努力之一，以

便让州经济发展达到先进国

永续发展的目的。

拟4大发展方针

"根据大蓝图设定，我们

希望雪州到2020年的国内生

产总值碳排放量单位将比

2005年降低至45%。"

她说，州政府将聚焦五

大领域来推动有关计划，即

能源、交通、建筑、.水源及

废料处理r
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通过'"我的雪兰莪巴士" ，鼓励民众用公交，.并采用电动汽车作为"我的雪兰莪巴士"设施，以减少碳排放量。

(四）提高绿色科技水平发

展。

活素质、（.三）.减少废气排

放量和改善环境素质，以及

绿色#资与绿色经济发展？

(二）提升大自然环境的生

大蓝图最终将达至的.四

大发展方针，節r一）加强
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雪州政府首推"2016至2018年雪州绿色科技行动

大蓝图"，通过各项措施，迈向"绿色城市"发

展，以达至加强保护及维护大自然环境。

定"个主要行

1打造低碳绿化城，

2 绿化政府采购行动（Perolehan Hijau Kerajaan}

3安装电动汽车充电器

4采用电动汽车作为

"我的雪兰莪巴士"设施

5为"我的雪兰莪"房屋
屋顶安装太阳能电池板

7推行绿色工业园

6在雪州政府大厦落实节

能建筑物计划

5地方政府明年落实

低碳城架构评估制度

为迈向"绿色城市"发展，地方政府将依据

"低碳城市架构及评估制度" （LCCF)作为规划

发展的基本指南，确保城市区能永续发展。

目前五个被遴选推动这项计划的地方政府是

莎阿南市政厅、八打灵再也市政厅、梳邦再也市

议会、巴生市议会及雪邦市议会，它们将在2017

年全面落实有关制度，较后，则于2020年扩展至

全州落实。

放眼2030年成绿色城市

州政府最终目标是于2030年能获得'绿色城

市'的国际认可，确保雪州经济能永续发展。

根据这份蓝图，州政府旗下各部门及公共机

关也将准守所推介产品和服务须符合保护及维护

环境素质发展的要求，从而确保人们所进行的活

动对大自然的伤害能够减到最低点。

州政府今年设定采购绿色目标为10%，接着

将逐年增加5%，.最终在2020年遂至50%的目

标。
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绿色科技房屋月省68%电费
雪州政府将通过雪州房屋与

产业机构推动"我的雪兰莪州

房屋"绿色科技建设，如采用

太阳能或风力建设，节省屋主

电费开销。

为迈向雪州低碳州目标，州

鼓

4

i

马来西亚预计到了 2020

年，将会有10万辆电动车、

2000辆电动巴士及10万辆电动

摩托车，雪州将在2020年，成

为最多电动车的州属。

政府建议推出符合绿色科技的房

屋，采用屋顶太阳能发电，适当

使用风力产电。

提升为电动基建州

因此，雪州政府将大量增建

电动交通充电站基建，提升为

"电动基建州"，以示支持电动

增建充电站

使甩电动交

另一方面，雪州政府也建议

从2016年起，在"有地房产"

及分层建筑物屋顶安装太阳能，

让屋主减轻生活开销，享受高素

质的生活'每月电费节省

68%。

交通支持者及鼓励更多人使用

电动交通。

目前，雪州旗下地方政府以

电动巴士作为免费巴士服务。

这些屯动巴士可作为接驳巴

士，如穿梭轻快铁站和捷运

站，通往附近住宅区。

使用电动巴士，每月可节省

69%烧燃费用，以及64%的维修

费。

雪州政府将大量增建电动交通充电站基建，鼓励更多人使用电动交

通。
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參精明管理电源系统：提高各州

政府部门与机构的能源觉醒

蠡在州政府部门与机构屋顶安装

太阳能：估计整体太阳能建设

可产2.1MWP的电源

參在州政府部门及机构安装LED

节能灯：估计节省70%的电源

r, "绿色资讯中心"计划：节省

30至50%电源

-<4Hb

回收资源减土埋场负担

州政府希望通过工业共生方

法，回收不能使用物品，减轻

土埋场负担和处理费，并通过

资源回收增加收人。

绿色工业园计划涉及4大元

素，即节省电源、管理污水、

工业废料共生及雨水采集系

统。
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(蒲种4日讯）"我的雪

兰莪"精明巴士将开入

蒲种啦！届_时会有两条

巴士路线，衔接多区缺

乏公交服务地点�使蒲

种交通更为完善|缓和

交通阻塞问题。 呢士 IF入蒲H
两路线完善现有交通系统

据知这两条新路线分别为

金銮5 (BK5)路线，从BK 5

轻快铁出发，途経部分金銮镇

1、2、3区、甘榜甘丹、金蜜

花园、佰祥花园及比啤路

(Jalan Pipit)，再回到 BK5 轻

快铁站。.

另一条双威路线则是从蒲

种特易购返往101广场、欢威医

疗中心、双威购物中心及梳邦

再也SS14轻快铁站。

金銮区州议员黄思汉接受

《南洋商报》电访时说，蒲种过

去没有巴士衔接获双威购物中

心一带，往返两地上班族及学

生被迫使用私家车进出，加上

需付过路费，引起居民怨声载

民众需求为考量

大蒲种人，父母也无需清早塞

车送孩子去上学。"

他坦言，虽轻快铁延长路

线已开跑，惟不少住宅区面对

没有巴士衔接往轻快铁站处

境，蒲种人无法真正享受公共

交通便利；为此，雪州政府及

梳邦再也市议会计划在蒲种增

设两条路线，完善现有交通系

统。��

道。

他强调，两路线以民众需

求做为考量，并非商业性或是

赚钱为主，都是一些没有巴士

或其他有轨交通衔接地点；正

如蒲种过去没有巴士衔接往双

威镇，如今将有一条路线从特

易购出发，在双威医疗中心设

肴停靠，方便当地学生，还有

要到医院就诊或探病者。

"在蒲种区，有许多孩子在

双威一带求学，当地大学与学

院相当多，计有莫纳斯大学、

泰莱大学、双威大学等；若能

提供完善公共交通，必方便广

梳邦再也市议员叶国荣（左起）、黄思汉、诺希山及邓章钦上月

巡视蒲种两条建议路线。
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全新路线没巴士站

拟与私人企业合作增建
"我的雪兰莪"精明巴士主

要服4无公交系统地点，为此

雪州政府有意寻求私人企业合

作，增建巴士站方便民众候

车。

无障碍设计不达标

责任为民_众建巴士站。

黄思汉指出，精明巴士行

驶路线属于全新路线，以致面

对没有巴士站的窘境。

"不过，我们会在巴士启跑

前，.在停靠地方插上我的雪兰

義巴士旗杆，让民众辨别。"

他说，据了解州政府有意

寻求企业合作，透过企业社会

另外，他也接获蒲种美门

残障关怀基金会执行主任谢灵

霖的反映，指现有吉隆坡快捷

通巴士大致有残疾设备，惟蒲

种区多个巴士站建设却不符无

障碍基建的通用设计标准。

他说，、由于一些巴士站无

障碍设计不达标，残友们出门

时面对一定障碍，他将要求市

议会检讨现有设计。

蒲种路线料今年开跑
大致达行驶要求，只有T小地

点须调整；这包括路线长短、

行驶时限、上下车策略地点

等。我们不允许过长路线，这

将影响巴士频密度。目前暂定

每路线有4辆巴士轮替服务。，'

他说，一切细节由诺希山

向邓章钦汇报及审批，相信会

尽快为蒲种人捎来开跑的好消

黄思汉指出，蒲种两条

"我的雪兰莪"精明巴士路线预

计在今年内推出。

他说，这两条路线大致谈

妥，包�上月，雪州高级行政

议员拿督邓章钦、梳邦再也市

议会主席拿督诺希山率领官

员、市议员与他一同就地视察

新路线，加以完善各交通点。

"根据民众需要建议的地点 息。
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佛教团体应积极开班
(巴生4日讯）雪州高级行政议员拿督邓章钦说，

雪州佛教团体应积极举办佛学班，以弘扬佛法。

邓章钦日前在巴生滨海佛学会55周年纪念联

欢晚宴上致词。

,他也宣布巴生滨海佛学会将获得雪州政府拨款

5万令吉，并表示雪州政府每年都有准备600万令

吉作为非回教宗教事务的拨款，有开办佛学班的

佛教团体，也可向雪州政府申请拨款。

大会主席杨金章说，他们于1957年在巴生龙

华寺举行的演本大师圆寂追思会上发起组织佛学

会，并推举黄金陵居士领导。

邓章钦：弘扬佛法

杨金章（左）赠送纪念品给邓章钦。
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不阻任何人创新党

副揆：奉行民主制度

(江沙4日讯）副首相拿督斯里阿末扎希博士指出，我_

国是奉行民主制度的国家，只要符合社团注册局立下的

条件，任何人要成立新政党都不会受到阻栏。

"历史证明，从1952年成立

的国家独立党开始至今，国内

出现过很多新政党。"

他举例，尽管人民公正党

是以居多数前巫统党员而成立

的政党，但人民心目中依然以

3:统及国阵为首选。

他昨晚在江沙出席霹州巫

统国阵开斋节餐会致词，也以

不点名方式讥讽一些党元老，

他们的时代巳经过去了，相反

地是应鼓励和辅助接班的领

袖。

阿末扎希提醒巫统及国阵

成员党，尽管国阵在江沙、大

港国席补选及砂拉越州选获得

大胜，也不应感到自满。

他说，上述胜利不表示来

届大选会保持，若没有正确策

略，将不能获胜。

昨晚出席者逾千人，包括

霹雳大臣拿督斯里占比里博

士、州秘书拿督斯里阿都普

艾、行政议员沙阿拉尼、马华

霹州主席拿督马汉顺医生、民

政党顾问丹斯里郑可扬、巫统

江沙区部代主席卡米尔、巫统

武吉占旦区州议员马斯林。

时末扎希在江沙银禧礼堂出席霹州巫统及国阵开斋节餐会，与嘉宾欢聚一堂。
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書_傳新村"又來咯
\

"

-- ~， ■ . " ■■

明由藿蹌霸时齣定你
(乌雪4日讯）由雪州新村发

展常务委员会主办推动的"书香

传新村".活动，'今年已进入第六

年:，_.跑遍雪；W150多个新村_。

本年度"书香传新村"将于本月

6日（星期六）在乌雪县哈企村展弁。

今年首次与红姐姐工#室的老师们合

作，希望能为书香活动及新村注人新

的元素.

^双文丹哈仑新村村长罗吉粦星期

二在新闻发布会指出，活动将于当日

上午9时至下午2时，在新村村委会举

行，他呼吁乌雪县中南部、万挠区的

朋友们，携老带幼一同到来参加。

-有关活动免费，备有茶点，所有

来宾更会获得雪州政府赠送的一本书

籍。：

提浒村民阅读风气

紅姐姐工作坊市场经理洪良友表

示，雪州政府希望通过这项活动提升

村民尤其是年轻人和小学生的阅

读风气，从而逐步提升新村的教

育水平。

他说，当天除了有课外读物

展销会外，也有专职老师到来教

导父母与孩子一同制作叶子书、

绘本讲故事等活动。同时，现场

▲洪良友(右一)与罗吉粦(左一)及陈釜牛在新闻发布会上发布"书

香传新村"活动的详情。

也有一项亲子活动，让村内父母

了解亲子关系与父母陪伴孩子学

习的重要性。I

这项活动将赠送各类的益智：

读物给出席的民众，以实际行动

传达州政府要提升新村阅读风气

的诚意。
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板�報（C〉
熱繚 03- 7956 2452
开放时间：星期」至星期六10AM-4PM W

容#大道
"4卩曰

3�L

� 烟滚滚，臭味熏

"臼前我在-间
〒购物商场的

洗手间内，看见一名衣著光

鲜的中年女子�她洗手后将

大量的水洒在地上就转身离

开了。

此时一名约10岁的小

女孩如厕完毕欲上前洗手，

却因为那一滩水而滑倒。幸

好身旁的一名女子马上伸手

拉她一把，小女孩才投有撞

上洗脸盆，否则后果不堪设

想�

"我觉得该名中年女子严
重缺乏公德心�更危害到他

人的生命。万一小女孩因此

受伤，或者跌倒的是长者，

很有可能就此一命呜呼，她

负得起这个责任吗？

我希望其他人能够引以

为鉴，洗手后将手上的水甩

在洗手盆内，或用卫生纸或

手帕抹干�请不要因为为了

一时之快而害了他人！"

林菲彥投訴

�2?
社区报提醒

读者，若面

对类似问

题，可记下

事发详情如

日期、地

点、德士车

牌等，并向

陆路公共交

通委员会

(1800-88-

7 7 2 3 )投

购买了 一

K间办公室

单位 > 当时我必须在90天

我延迟处理相关文件，连

累我被征收利息。

请问，若是发展商导

致我延迟提交文件，我是

否必须承担后果，既被征

收利息？"

内申请银行贷款。 .

不过，因为发展商延

迟提供相关的文件�导致

� J pf日我途径隆布大道时，_发
Jii现大道旁的非法垃圾场浓

烟滚滚，臭味熏天'实在有碍市容"

我希望有关部门正视及尽快解决

这问题，勿让大道使用者的安全受威

�事由尽量完整、简洁明了 ？拒绝随意谩骂和毫无根据诋毁"

 �记者有权要求更详细资料和具体联系方式，以便展开工作。

�本版逢星期五见报、�：

孩

滑

水

害

須査閱發展商買霣合約

子

女

購單位被徵收利息

發展商延遲提供文件
胁。

小

王言1祺（梗邦再也市肩員

3甩

倒

m

手

洗

拯局早前已派员前往

ifn该地段展开灭火行

动，并将火苗扑灭。相信驾驶人士现

阶段看ill的只是浓烟弥漫，并不是火

灾。

'浓烟疑是非法垃圾场内土埋的厨

余与气体所产生，必须将垃圾场内的

垃圾挖升方能解决。然而，市议会在.

此事上也面对着一定的难度及挑战，

唯有不间断地在非法垃圾场上浇水》

我们积极向土地局协商，希望尽

快厘出一个完善的解决方案。"

艮多时候因为购屋者的条

件未能符合，因此发展商不会发

出相关文件给后者，而给予的期

限也就会延长，即不需要偿还利

息。

但是，若合约上并未注明，

事主就需承担有关利息。"

开�但是我发现不少地方的

外劳态度都不可一世。

我并非歧视外劳，同

时并非所有外劳的态度都不

好，只是有部分的害群之

马。这不仅会让人反感，也

影响其他人对外劳的看法。

我希望雇主要关注外劳的态

度'让社会更加和谐。"

主在这种情况下�

#可以先査阅当初与

发展商所签署的买卖合约。

般上，合约上的条文会注

明在发展商的延迟发出文件下�

给予的期限也会相对的延长，意

味购屋者不需被征收利息》

疑

廚

餘

與

氣

體

產

生

濃

煙

_謝先生（f丰w?)投I斥�M

找我溫 =骗前- 我当下想把这个画面记录起

来，没想到我在拍照时却被

一名外劳用很凶的语气阻

止，像要打我一样。'

虽然最后我道歉后就离

被食檔外勞粗魯對待

一段段时间后|早前我发现

i/L时间的刮：刮刮乐成贲再现，包括

刮乐重现！�看见3名疑似刮刮乐成员

：.前阵子活跃于加秦在加影太街一银行附近

大街的刮刮乐沉寂了一.徘徊。

� 口前我到首邦
n讳一所学院

对面的美食中心，或许是

因为下午的关系，所以很多

档口都没开档。爱好摄影的

万令吉的积蓄，我a心

卷土重来的刮刮乐会有

更多人上当，因此希望

民众要提高蒈惕，不要

轻易上当。"

可

向由藉口。惟,因为经常出差�我可

以肯定对方是刻意绕远路。

果然��当抵达酒店时，车资_

比平常来得高出10余令吉。我当

下跟对方理论时，德士司机竟然

还出言不逊，甚至还指我若没有

钱就不要搭德士，搭优步就好。

虽然我因公出差可申领交通

费，但我不认为对方可以如此手

法欺骗搭客。国内一些害群之马

的德士司机如此的服务态度�难

怪国人选择弃搭。德士司机若再

不改变�迟早将被淘汰。

陸

路

公

交

委

會

投

報

�来自柔佛|经常需要
#到吉隆坡出差'我每

次在出差期间都会乘搭德士往返

酒店和目的地，并坚持德士司机

需按表收费。

不久前，我再次到吉隆坡出

差时，却发生不榆快的事.当时

我从桕威年购物中心欲前往吉隆

坡中环广场一带的酒店，并在该

购物中心招了一柄德士。

在路途中，我发现德士司机

刻意绕远路，当我询问时对方却

以我不是本地人对路况不熟悉为

德士繞遢路態度差

葉小姐（柔佛）投訴�⋯：�M

羅里抛錨無人伸援
辆国产迈薇*根本无法拉

动重型罗里，真的是心有

余而力不足。

我国首相拿督斯里

纳吉不断宣扬'一马精

神'，但又有多少人能够

.做到。

如果当时有其他罗里

司机愿意伸出援手，想必

大家也不必"起塞在车龙

中》这算不算是人们自作

自受呢？"

希望其他司机能够协助他

拉动罗里。

我相信该名司机是为

了要将罗S移到路边，以

免引发车龙。可是眼见多

辆罗里经过的罗里，都没

有人愿意停下协助。

眼见该名司机头顶

烈日不断的向其他罗里挥

手，虽然我想要协助对

方，无奈我驾驶的只是一

� 口前我在南
P北大道上

遇到一辆抛锚在左侧车道

的重型罗里，更因此导致

大道出现超过3公里的车

龙9

当时我也塞在第二条

车道，经过该辆罗里时，

我发现罗里司机在罗里车

头綁上一条粗绳子，尝试

向经过的重型罗里求助，
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9学生被控暴动罪
�A17

9学生控名动
LlL^

案4醱
VBI

m校
莎阿南4日讯I巴生2学生遭轚方毀

打案，警方以暴动罪名提控9名学生！

本月初在面子书流传数张照片及报案书，指有2

名印裔中学生被扣留期间，遭警方暴力对待，同时他

们也子本月2日在哥打阿南莎州议员甘纳巴迪劳德陪

同下召开记者会，事件引起坊间关注。

雪州刑事调查组主任拿督阿德南表示，两批分

别来自巴生拿督韩沙国中及东姑安潘国中的巫印裔学

生，于上个月27日在拿督韩沙校门前发生口角，最后

两班人马更大打出手。

警方接报后，援引刑事法典第147 (暴动）条

文，展开调查工作，并于2天后（29日）逮捕6名巫

裔中学生。警方子30日再逮捕5名印裔中学生，他们

的年龄介于14岁左右。「警方在完成调查工作并将

报告呈交给副检察司后，决定将其中9名学生提控上

庭，不过瞀方允许他们在面控之前先保释外出。」

罪成可判监2年

这9名被告在刑事法典147条文（暴动）下被

控，罪成者最高刑罚是监禁2年或罚款，或两者兼

施。

孰料在上个月31日及本月1日，警方分别接获2

名印裔家长的投报，指他们的孩子在被扣留期间遭到

警方暴力对待，警方于是针对有关投诉开档，并援引

刑事法典第323 (蓄意伤人）条文，展开调查。

阿德南指出，警方已展开调查，并向8人录取口

供，包括涉案警察及一些学生，调查报告预料会在今

天完成后，呈交给副检察司。若证据确凿会援引蓄意

伤人罪名，将涉案警察提控上庭。

其中两名学生不满遭殴打，指控警察滥权。

他承诺，警方绝不会包庇犯案警员，一旦有确

凿证据证实他们有不当的行为，警方必须采取对付行

动，让他们接受法律制裁。（505 )
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行政议员登门7次更新护照仍失败

议员依斯甘达就是「受害者」之

-；他于曰前透过面子书贴文炮

轰，当他第7次欲更新护照，准备

前往麦加朝圣时，却因限量发号

而白跑一趟。

莎阿南4日讯|移民局护照

仍然缺货，就连雪州行政议员

拿督依斯甘达登门7次，欲更新

护照皆「吃白果」，愤而在面子

书专页贴文，揶揄部长赶快「睡

发号已经派完

醒j ！

护照缺货为许多公众带来诸

多不便，其中，当民众护照逾期

欲进行更新时，却因货源不足而

迟迟不能更新，最终导致无法出

国°

他贴文表示：「第7次尝试

更新护照仍失败。今午（昨晚）

照。为何只有100本？请唤醒仍在

睡梦中的部长！」

他说，他曾到半山芭城市转

型中心、克拉末、冼都和莎阿南

等地区更新护照，惟最终都皆以

「白跑」收场。

他说，尽管他提早到注册柜

台，但移民厅只能限量发号，导

致许多人都无功折返。 '

同时，护照缺货也引起许多

民众不满，一名网友凯鲁安华也

在面子书上贴文，质疑全国移民

厅的管理效率。（404)筑物与非法木屋事妥的雪州行政一—. 「他们一天只供应100本护

其中，掌管雪州房屋、建

在瓜雪时，他们告知发号已经派

完。」

移民局曾在2011年6月时，推出网上更新护照服务d
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